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مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان:
 ۴۵ شهرک صنعتی در اصفهان خودروی آتش نشانی ندارند؛ 

عجیب اما  واقعی!

5

نیاز به نیروهای انسانی توانمند در عرصه فضای سبز 
اصفهان داریم

پیشتازی استان اصفهان در زمینه الحاق زمین 
در طرح نهضت ملی مسکن

الف-ب-فرونشست!
وضعیت مسجد 

جامع عباسی 
اصفهان برای تمام 

دنیا مهم است

عملیات »طوفان 
الاقصی« جوانان 

فلسطین را به 
خودباوری رساند

گردش فیزیکی 
پرونده های 

شهرسازی اصفهان 
حذف خواهد شد

47 5

شــهادت امام موسی کاظم )ع ( را تســلیت می گوییم

دستاورد های جایزه مصطفی )ص( برای اصفهان چه بود؟

اعتباری که جهانی است
7

در حال حاضر تنها 25 شهرک صنعتی در اصفهان ماشین آتش نشانی دارد 
و 45 شهرک صنعتی هنوز به این خودروها تجهیز نشده اند. مدیرکل مدیریت 
استانداری اصفهان با اشاره به وجود ۷0 شهرک صنعتی در استان اصفهان اظهار 
داشت: از ابتدای سال جاری تاکنون 23 مورد حادثه در این شهرکها و واحدهای 
صنعتی اتفاق افتاده است. این امر باید در شهرکهای صنعتی دارای صنایعی که 

تولیدات اشتعال زا دارند، بیشتر مورد توجه باشد.  

خطر فرونشست در کمین بیش از 40 مدرسه در اصفهان؛

  نصف جهان،
 آکنده از حزنِ غزه
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سازمان آگهی های روزنامه زاینده رود

031_36284167_8

نجات آب نجات زندگی
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آگهی  

هیات امناء آستان مقدس امامزادگان آقا علی عباس و سید محمد علیهما السلام  در نظر دارند نسبت به فروش محصول بِه امامزاده، 
از طریق انتشار آگهی مزایده به شرح ذیل اقدام نمایند.

1 ( فروش محصول بِه آستان مقدس، به قیمت پایه کارشناسی هر کیلو روی درخت 180/000 ریال

شروط و تعهدات

1( پیشنهاد دهندگان بایستی مبلغ 400/000/000 ریال را بعنوان سپرده شرکت در مزایده طی فیش بانکی در وجه آستان مقدس امامزادگان آقا علی عباس و سید 
محمد علیهما السلام به حسابداری اداره تحویل و رسید دریافت نمایند.

2( پیشنهاد دهندگان می توانند تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 1402/08/08 تقاضای کتبی خود را به دبیرخانه این نمایندگی تحویل و رسید دریافت نمایند.
3( جلسه کمیسیون مزایده راس ساعت 10 صبح روز سه شنبه مورخ 1402/08/09 در محل این نمایندگی برگزار خواهد شد.

4( این مزایده حضوری بوده و حضور شخص متقاضی یا وکیل قانونی ایشان در روز و ساعت جلسه الزامی است.
5 ( متقاضیان می توانند با هماهنگی مسئول واحد کشاورزی آستان مقدس از مورد مزایده بازدید نمایند.

6( شماره تماس: عبدالرضا مهدی بادی 09133621178 

هیات امناء آستان مقدس-نمایندگی اوقاف و امور خیریه بخش امامزاده – بادرود م الف: 1588980
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 بازی خداحافظی
»لئو مسی« در بارسلونا!

3
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مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

آگهی مزایده عمومی )مرحله اول- نوبت اول(

حامد امیری- شهردار گلشن م الف: 1582394

آگهی مزایده نوبت اول

حمید شهبازی- شهردار سده لنجانم الف: 1584185

چاپ اول

چاپ اول

شهرداری گلشن به استناد ماده 13 آیین نامه مالی شهرداریها برابر صورت جلسه شماره 484 مورخ 1402/05/18 شورای اسلامی شهر گلشن، 
اقلام ضایعات آهن درب و پنجره و تیرآهن مختلف و پلاستیکی پت سرعت گیر را به صورت نقد از طریق مزایده عمومی به فروش برساند. لذا از کلیه 

متقاضیان اعم از حقیقی و حقوقی دعوت به عمل می آید به منظور کســب اطلاعات بیشتر از شرایط آگهی به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت- 

سامانه ســتاد مراجعه نمایند و مهلت دریافت اسناد مزایده از سامانه ستاد تا پایان وقت اداری روز سه شــنبه مورخ 1402/08/02 و ارائه پیشنهاد 

در سامانه تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 1402/08/13 می باشد. زمان بازگشایی پیشنهادات روز یک شنبه مورخ 1402/08/14 می باشد.

شماره تلفن های تماس: 26- 031-53753525 

شهرداری سده لنجان به استناد مصوبه شماره 901/ش/1402 مورخ 1402/07/16 شورای محترم اسلامی شهر در نظر دارد نسبت به فروش 

3 پلاک از اراضی شهرک نگین با کاربری مسکونی را از طریق آگهی مزایده در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( اقدام نماید. 
لذا علاقمندان به شرکت در مزایده می توانند از تاریخ 1402/07/20 به سایت سامانه ستاد به آدرس setadiran.ir مراجعه و نسبت 

به دریافت اسناد اقدام نمایند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان: در استان جایی برای اسکان اتباع غیرقانونی و غیرمجاز نیست؛  

مردم برای ساماندهی افاغنه کمک کنند

 معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری اصفهان: مشکل 

تامین مالی پروژه های میراث 
فرهنگی اصفهان قابل قبول 

نیست؛
مُهر بی مِهری روی 

پیشانی میراث

  واکنش تند باشگاه سپاهان به روایت یک خبرگزاری
 از لغو دیدار با الاتحاد و پاسخ خبرگزاری؛
و این داستان ادامه دارد!
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 1616خرده فروش و معتاد متجاهر در اصفهان 
دستگیر شدند

ناژوان عرصه ای برای ایجاد امنیت پایدار و 
تفریحات خانواده محور است

افزایش 12 درصدی مصرف بنزین در استان
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان خبرداد:

مردم اصفهان باید از 
برکات ظرفیت های 
موجود نصف جهان 

بهره مند شوند

اصفهانی ها، بیشترین 
قربانیان فضای 
مجازی در کشور 

هستند

فصل هایی برای 
وصل فعالان 

 فرهنگی اصفهان
 در دستور کار است

ناودان و درزهای انبساطی پل های سواره روی 
اصفهان شست وشو می شود

5 57
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

پنجشنبه  20  مهر  1402
26  ربیع الاول  1445

12  اکتبر 2023
 شماره 3924    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

فراخوان آگهی تجدید مزایده )نوبت سوم( فروش دو قطعه زمین واقع در یزدانشهر- بلوار شورا- ضلع جنوبی سالن بحران
شــهرداری نجــف آبــاد در نظــر دارد فراخــوان آگهــی تجدیــد مزایــده )نوبــت ســوم( فــروش دو قطعــه زمیــن واقــع در یزدانشــهر- بلــوار شــورا- ضلع 

جنوبــی ســالن بحــران )از محــل منابــع داخلــی(  را بــه صــورت کلان بــا قیمــت کارشــناس رســمی دادگســتری بــه مبلــغ کل 15/759/600/000 ریــال 
لکترونیکــی دولــت برگــزار نماید.کلیــه مراحــل برگــزاری فراخــوان  بــه شــماره سیســتمی 2002090286000011 را از طریــق ســامانه تــدارکات ا

لکترونیکــی دولــت )ســتاد( بــه آدرس کــت هــا از طریــق درگاه ســامانه تــدارکات ا  از دریافــت و تحویــل اســناد فراخــوان تــا بازگشــایی پا

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد. متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت 
برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:            - تاریخ انتشار فراخوان: نوبت اول چاپ روز پنجشنبه مورخ 1402/07/20 و نوبت دوم چاپ روز یکشنبه مورخ 1402/07/30 
- مهلت دریافت اسناد فراخوان: تا ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 1402/08/01        - مهلت ارسال پیشنهادات: تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1402/08/13

- زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 15 روز دوشنبه مورخ 1402/08/15
نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: شــرکت کنندگان باید مبلغ 787/980/000 ریال را به صورت یکجا به عنوان سپرده شرکت در مزایده را حسب مدارک پیوست 
به صورت وجه نقد به حساب ســپرده شماره 10/9107470/2 یا شماره شــبا IR050700001000229107470002 شهرداری نزد بانک رســالت واریز و یا معادل آن ضمانتنامه 

معتبر بانکی با اعتبار حداقل 3 ماهه از زمان آگهی مزایده بعنوان ضمانت شــرکت در مزایده به صورت یکجا بابت دو پلاک  تهیه و بارگذاری نمایند و سپس اصل ضمانتنامه 

و یا تاییدیه وصول مبلغ سپرده را قبل از بازگشایی پیشنهادات به واحد امور قراردادهای شــهرداری مرکزی نجف آباد ارسال نمایند. اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: نجف 

آباد خیابان امام خمینی)ره(، شهرداری مرکزی کدپستی 14661-85146 تلفن 3-42640041-031    مشخصات شهرداری: شناسه ملی: 14000277378   کد اقتصادی: 
411443717316   شماره ثبت: 0900544 

مزایده عمومی یک مرحله ای

عبدالرسول امامی- شهردار نجف آباد م الف: 1583441

نوبت اول

چاپ دوم 



رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان اردستان خبر داد:

تعطیلی تنها سالن اختصاصی ورزشی بانوان در اردستان
 رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان اردستان گفت: مشکلی که در 
ورزش بانوان داشته ایم در حال حاضر کمبود مربیان تخصصی است.

عباس روحانی در نشســت خبری به مناســبت هفتــه تربیت  بدنی 
و ورزش، اظهار داشــت: هفته تربیت  بدنــی و ورزش برنامه های آن 
حول ورزش های همگانی است و شــعار امسال هفت تربیت  بدنی و 
ورزش عبارت است از ورزش تندرستی، ایران قوی که طبق این شعار 
دستورالعمل های خوبی هم رسیده که روز اول آن با نام ورزش هویت 
ملی، اتحاد و همبستگی است که با جشنواره هایی همراه بود و سپس 
ورزش های زورخانه ای را خواهیم داشت که در دو زورخانه اردستان و 

زواره برنامه هایی را اجرا خواهند کرد.
وی افزود: کنگره شــصت که افراد معتاد را درمــان می کند  از اماکن 
ورزشــی اســتفاده می کنند و برنامه هایی را بــرای دانش آموزان در 
مدارس خواهیم داشــت و روز آخر هفته ورزش هم با شعار ورزش، 
صنعت و کار آفرینی و خیرین ورزشــی اســت.رییس اداره ورزش و 
جوانان ابراز داشــت: دو پروژه زورخانه و استخر شــنای اردستان از 
پروژه هایی است که امسال با توجه به رســیدن اعتبارات کار آن آغاز 
شده است که دو پروژه خیرساز ما پروژه ســالن ورزشی خیرساز آل 
یاسین روســتای زفرقند و دیگری ســالن زورخانه الغدیر که توسط 
خیران ساخته می شود.روحانی تصریح کرد: سالن آل یاسین سریع 
ترین پروژه ای است که در منطقه ساخته می شود و پیش بینی سکوی 
متحرک برای این سالن دیده شــده و این بدین معناست که از همه 
فضای سالن استفاده می شــود و اســتانداردها را فراتر رفته اند و در 
موضوع روشــنایی پنل هایی استفاده شــده که در سالن های غذایی 

استفاده می شود.

ســالن ورزشــی زورخانه الغدیر اردســتان در دهه فجر افتتاح 
می شود

سرپرست اداره ورزش و جوانان شهرستان اردستان گفت: کارگاه پروژه 
سالن ورزشی زورخانه الغدیر در حال تجهیز است و خیر تضمین کرده 
که آن را تکمیل می کند و محوطه سازی آن را هم تقبل می کند که این 
یک خبر خوش برای اهالی ورزش است که اگر فصل سرما اذیت نکند 

این مجموعه در دهه فجر امسال به بهره برداری خواهد رسید.
وی ابراز داشــت: پروژه بازسازی استخر شنای آبشــار اردستان 95 
درصد پیشــرفت فیزیکی داشــته و کمی دیگر کارهای فنی مختلف 
دارد که نیازمند 20 میلیارد ریال دیگر است و بیش از 22 میلیارد ریال 

هم هزینه شده و آخرین بازدیدی که مســئولان شهرستان اردستان 
داشــته اند، نظر دارند تا این پروژه با همین روند و بــا تزریق بودجه 
تکمیل شود تا شاهد تعطیلی آن نشــویم هر چند اشتباهاتی در ابتدا 
درخصوص بنای استخر وجود داشته است که قابل رفع خواهد بود و 
می توان گفت امسال استخر شنا افتتاح خواهد شد.روحانی بیان کرد: 
برنامه هایی همچون ورزش های همگانی را در مدارس انجام خواهیم 
داد که برنامه هایی را پیش بینی کرده ایم و روزی را هم اعلام می کنیم 

تا مردم از اماکن ورزشی نیم بها استفاده کنند.
وی گفت: نزدیک به 900 نفر ورزشکار سازمان یافته داریم که نسبت به 
سال قبل تغییری نداشته و این کمبود به این جهت است که رشته های 
توپی همچون بسکتبال، فوتبال و والیبال چون مسابقات برگزار نشده 

خود را ملزم به بیمه شدن نکرده اند.

ضعف مسئولان هیئت های ورزشی اردستان مشهود است
سرپرســت اداره ورزش و جوانان شهرستان اردســتان با بیان اینکه 
ملاک ورزشکاران ســازمان یافته افراد بیمه شــده هستند، افزود: با 

توجه به ضعف هیئت های ورزشــی و کمبود اعتبار مســابقات برگزار 
نشده است و با توجه به ضعف مســئولان هیئت های ورزشی که روی 
کاغذ 39 هیئت است و فقط حدود 10 هیئت فعال هستند که باید یک 

خانه تکانی در هیئت های ورزشی اردستان انجام دهیم.
وی تاکید کرد: تنها ســالنی که به نام بانوان بوده ســالن کوثر اســت 
و با بازرســی های انجام شــده از اداره کل متوجه شــده اند که دیوار 
آن در حــال ریزش اســت و باید تا بازســازی کامل تعطیل شــود و 
این به منزلــه تعطیل شــدن ورزش بانوان نیســت؛ اما بســکتبال 
 بانوان کــه فقط در این ســالن دارای حلقه بســکتبال بــوده تعطیل

 شده است.
روحانی افزود: زیر ســاخت مکان های ورزشــی بانوان در اردستان 
مشکلی ندارد و در حال حاضر تعداد شش رشته ورزشی بانوان فعال 
بوده و استقبال خوبی را از ورزش ها داشته اند و رشد ورزش شهرستان 
رو به مثبت بوده و مشکلی که در ورزش بانوان داشته ایم نبود مربیان 
تخصصی و بخش تخصصی است و شلوغ ترین ورزش بانوان تکواندو 

است که همین در بخش آقایان هم صدق می کند.

استاناخبار
شنبه 29 مهر 1402 / 5 ربیع الثانی 1445 / 21 اکتبر 2023 / شماره 3931

برداشت زعفران از مزارع روستای دارالسیاده علوی
برداشت زعفران مرغوب از 50 هکتار مزارع روستای دارالسیاده علوی از توابع بخش نیاسر کاشان آغاز 
شد.رییس جهاد کشاورزی کاشان گفت: از هر هکتار ۶ کیلوگرم محصول برداشت و پیش بینی می شود 
امسال بیش از ۶50 کیلوگرم زعفران برداشت شــود.علی محلوجی افزود: روستای علوی بزرگ ترین 
تولیدکننده زعفران در منطقه کاشان است و از هر کیلوگرم گل زعفران 2.5 مثقال زعفران به دست می آید.

وی با بیان اینکه برداشت زعفران در کاشان تا پایان آبان ادامه دارد افزود: هر هکتار زعفران زمینه اشتغال 
پنج نفر را فراهم می کند.محلوجی گفت: پیاز زعفران پس از کشت تا هفت سال قابلیت گلدهی دارد و 

روش تکثیر آن ازطریق پیاز است.
 

آغاز برداشت آلوبخارا از باغ های شهر برزک کاشان
برداشت آلو بخارا از ۷0 هکتار باغ های شهر برزک کاشان آغاز شد.سرپرست جهادکشاورزی کاشان با 
اشاره به اینکه محصول آلو پس از گل محمدی و شاه توت بیشترین درآمد را برای کشاورزان این منطقه 
دارد، گفت: برداشــت این محصول هم زمان با برداشت محصولات گردو و هلو از باغ های بخش برزک 
کاشان آغاز می شود.علی مهلوجی افزود: متوسط برداشــت آلو در باغ های برزک 12 تن در هر هکتار 
است و پیش بینی می شود نزدیک به ۷00 تن آلو به صورت تازه خوری برداشت شود.وی گفت: آلوبخارا، 
آلوزرد، آلوسیاه و آلوشربتی از ارقام آلوی کشت شده در بخش برزک است.سرپرست جهادکشاورزی 
کاشان افزود: ۷0 درصد از محصول تولید شده آلو بخارا در برزک در صنایع تبدیلی و به صورت خشکبار و 
30 درصد تازه خوری مصرف و استفاده می شود.آلو بخارا تولیدی شهر برزک به دلیل تلاش تولیدکنندگان 
برای تولید ارگانیک محصول و استفاده نکردن باغداران از انواع کود ها و سموم شیمیایی از رنگ و طعم 

خاصی برخوردار بوده و همواره مورد توجه خریداران است.
 

آغاز برداشت انار در استان اصفهان
برداشت انار از باغ های استان اصفهان آغاز شد.کارشناس مســئول باغبانی سازمان جهاد کشاورزی 
استان اصفهان گفت: وسعت زیر کشت باغ های انار دراستان ۸ هزارو ۶1۷ هکتار است که پیش بینی 
می شود امسال از این وسعت باغ 90 هزارتن انار برداشت شود.مصطفی طیاری افزود: ملس شهرضا، 
زاغه کاشان، نادری بادرود، ملس دانه سیاه اصفهان سبزه اردستان و جلال آباد نجف آباد از جمله ارقام 
محلی انار استان اصفهان اســت.وی گفت: مراکز عمده تولید انار در استان اصفهان به ترتیب شهرضا، 
نطنز، نجف آباد، کاشان واردستان است.علیرضا ربیعی باغدار هم افزود: امسال باهماهنگی های انجام 
شده با سازمان جهاد کشاورزی و شهرداری اصفهان از 2۴ مهر انار شهرضا بی واسطه وباقیمت مناسب 

در اصفهان به فروش می رسد.
 

واژگونی تانکر حامل مواد اسیدی در محور اردکان به نایین
رییس پلیس راه شهرستان نایین گفت: خودروی کشــنده حامل 22 تن مواد اسیدی در محور اردکان 

به نایین واژگون شد.
ســروان مجید محمدی اظهار کرد: ساعت 13:50 ماشین کشنده تانکر اســکانیا حامل حدودا 22 تن 

اسید در محور اردکان به نایین در ابتدای کمربندی و ۴ کیلومتری شهرستان شهر نایین واژگون شد.
محمدی افزود:  پس از این حادثه  نیرو های پلیس راه و اداره راهداری شهرستان نایین در محل حاضر 

شده و مواد اسیدی در محل حادثه پاکسازی و خودرو به پارکینگ منتقل شد.
رییس پلیس راه شهرستان نایین گفت: مطابق ماده 1۸0 آیین نامه راهنمایی و رانندگی، رانندگان حق 
استعمال دخانیات و یا مصرف مواد خوراکی و آشامیدنی در حین رانندگی را ندارند. همچنین استفاده 
از هرگونه وسایل و تجهیزات مانند تلفن همراه که باعث انحراف ذهنی و رفتاری راننده می شود، ممنوع 

است و رانندگان موظفند که به صورت کامل به جاده توجه داشته باشند.

فرماندار ویژه کاشان:

چهره مخوف رژیم کودک کش اسراییل نمایان تر از گذشته شد
فرماندار ویژه کاشان با بیان اینکه چهره مخوف و زشت رژیم کودک کش اسراییل نمایان تر از گذشته شد، گفت: جنایات رژیم کودک کش صهیونیستی را محکوم 
می کنیم.محمدشریف زارعی در جمع خبرنگاران اظهارکرد: اقدام جنایت کارانه رژیم غاصب صهیونیستی در نسل کشی و جنایت بزرگ هدف قرار دادن بیمارستان 
غزه را محکوم می کنیم.وی افزود: امروز چهره مخوف رژیم کودک کش اسراییل نمایان تر از گذشته شده، رژیمی که ظلم و جنایت را از حد و حدود گذرانده و امروز 

به نسل کشی و قتل عام مردم بی گناه و بی دفاع فلسطین در نوار غزه روی آورده است.
فرماندار ویژه و رییس شورای تامین شهرستان کاشان خاطرنشان کرد: اقدام جنایت کارانه و قتل عام کودکان و زنان بی دفاع و مجروحی که برای مداوا به بیمارستان 
پناه آورده و بستری بودند، قلب هر انســانی در جهان را با هر عقاید و دینی به درد می آورد و نشان می دهد که این رژیم بویی از انسانیت نبرده است و روزبه روز بر 
وحشی گری خود می افزاید.فرماندار ویژه کاشان اضافه کرد: امید است با وحدت جهان اسلام و آزادگان، ثانیه شمار نابودی این رژیم جعلی و جنایتکار آغاز شود.
زارعی تصریح کرد: اقدام جنایت کارانه جنگی، غیرانســانی، نسل کشــی و قتل عام کودکان، زنان و مردم بی دفاع فلســطین در حملات وحشیانه رژیم غاصب 

صهیونیستی را محکوم می کنیم.

رییس اداره میراث کاشان از مرمت و بازسازی درب 
۶00 ساله کاروانسرای زغالی کاشان خبر داد.

احمــد دانایی نیــا در گفت  وگو با خبرنگار تســنیم 
در  کاشــان، ضمن اشــاره به مرمت درب ۶00 ساله 
کاروانسرای زغالی در کاشان اظهار داشت: مجموعه 
تاریخی بازار کاشان در زمره ارزشمندترین بازارهای 
ایران و جهان بــوده و آثار فاخــری را در خود جای 

داده است.
دانایی نیا ضمن اشاره به آسیب های فراوان ناشی 
از عدم رســیدگی به این درب تاریخــی تاکید کرد: 

این درب تاریخی در طی زمان، آسیب های فراوانی 
دیده بود که توسط یکی از اســتادان صاحب نام و 

پیشکسوت مرمت شد.
وی با بیان اینکه درب تاریخی کاروانســرای زغالی 
در شهرســتان کاشــان طی ســال های اخیر مورد 
بی توجهی قرار گرفته بود، افزود: این درب تاریخی 
سالیان متمادی در یکی از حجره های کاروانسرای 
زغالی ها رها شــده بود که پس از مرمت و تعمیر در 

جای خود نصب شد.
رییــس اداره میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و 

گردشگری شهرســتان کاشــان افزود: پاکسازی 
این درب تاریخی از گرد و غبار بــا مواد مخصوص 
و اســتحکام بخشــی از جمله اقداماتی است که 
جهت صیانــت و مرمت ایــن درب تاریخی صورت 

گرفته است.

رییس اداره میراث کاشان:

درب ۶۰۰ ساله کاروانسرای زغالی کاشان مرمت شد

عکس: فارس

عکس    خبر   

همایش کوه گشت 
ایثارگران شهر خور

به مناســبت گرامیداشت هفته 
تربیت بدنی و ورزش، همایش 
کوه گشــت ایثارگران در منطقه 

جنوب شهر خور برگزار شد.

اختصاص ۱۵ میلیارد به دانش آموزان نیازمند در نطنز
مدیر کمیته امداد امام خمینی)ره( نطنز با بیان اینکه کمک هــای مردمی 15 درصد افزایش یافت، 
گفت: 15 میلیارد ریال به دانش آموزان نیازمند در نطنز اختصــاص یافت.مهدی مزرعه خطیری در 
گفت وگو با خبرنگار تسنیم در  نطنز  با قدردانی از حضور و مشارکت گسترده مردم نوع دوست و نیکوکار 
شهرستان نطنز و بادرود در جشن عاطفه های امسال اظهار داشت: مردم نیکوکار و همیشه در صحنه 
این شهرستان با مشارکت خود در جشن عاطفه های امسال همچون در کمک به نیازمندان و محرومان 
خوش درخشیدند.وی با بیان اینکه تعداد ۶50 دانش آموز تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی)ره( 
نطنز هستند، اظهار کرد: تعداد 9۶ پایگاه در سطح شهرستان نطنز شامل پایگاه های مراکز نیکوکاری، 
بسیج مساجد و پایگاه های مدارس و مستقر در امداد، مجموعا مبلغ 13 میلیارد ریال به صورت نقدی 
و غیرنقدی جمع آوری شد که نسبت به سال گذشته 15 درصد رشد داشته است.مدیر کمیته امداد امام 
خمینی)ره( شهرستان نطنز گفت: در حال حاضر تعداد یک هزار و 500 خانوار در سطح شهرستان کاشان، 
تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی)ره( هستند که ماهیانه به نسبت تعداد افراد خانوار مبالغ نقدی 
در اختیار آنان قرار داده می شود.وی با بیان اینکه در جشــن عاطفه ها دانش آموزان هر مدرسه برای 
همکلاسی های خود مبالغی را اختصاص دادند، تصریح کرد: مبالغ جمع شده در هر مدرسه در اختیار 

مدیر مدرسه قرار دارد و برای دانش  آموزان نیازمند همان مدرسه اختصاص پیدا می کند.
 

۵ مرکز بدون مجوز لیزر در آران و بیدگل پلمب شد
رییس شبکه بهداشت شهرستان آران و بیدگل از پلمب 5 مرکز بدون مجوز لیزر در آران و بیدگل خبر داد.

علی فیروزیان در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در آران و بیدگل، با بیان اینکه مراکز ارائه خدمات بهداشت 
و درمان ملزم به دریافت مجوزهای لازم از مراکز مربوطه هستند، اظهار داشت: در راستای حفظ صیانت 
حقوق شهروندان و سلامتی آنان بازدید از مراکز لیزر شهرستان آران و بیدگل بازدید به عمل آمد.وی افزود: 
طی بازدید کارشناسان اداره نظارت بر درمان شبکه بهداشــت آران و بیدگل از چندین مرکز لیزر، برخی 
مراکز با وجود عدم اخذ مجوزهای لازم و عدم حضور پزشک ؛اما همچنان به فعالیت خود ادامه می دادند.

سرپرست شبکه بهداشت و درمان شهرستان آران و بیدگل با بیان اینکه مراکز متخلف با وجود اخطارهای 
قبلی اما همچنان به فعالیت خود ادامه می دادند، ابراز داشت: با هماهنگی به عمل آمده و با همکاری 
اماکن شهرستان آران و بیدگل مراکز متخلف پلمپ شدند.وی با بیان اینکه تعداد مراکز پلمب شده لیزر 
در شهرستان آران و بیدگل به پنج مرکز رســید، افزود: گزارش تخلفات این مراکز طی صورتجلسه ای به 
مراجع ذی ربط شهرستان آران و بیدگل ارسال شد تا برابر قانون با آنان برخورد شود.فیروزیان با بیان اینکه 
سلامت مردم خدمت قرمز حوزه بهداشت و درمان است، تصریح کرد: بازدید از مراکز مختلف به صورت 

مستمر در طول ادامه دارد و واحدهای مربوطه ملزم به رعایت نکات لازم در زمینه فعالیت خود هستند.
 

بیش از ۲۰ میلیارد ریال اعتبار اشتغال زایی به اردستان 
اختصاص یافت

رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرســتان اردســتان گفت: در ۶ ماه نخست سال جاری 225 
میلیارد ریال اعتبار تبصره 1۶ و روستایی به این شهرســتان اختصاص یافت.وحید نقوی روز پنجشنبه 
در گفت و با خبرنگارایرنا افزود: جذب اعتبارات تبصره 1۶ و روســتایی با اشــتغال 220 نفر همراه بوده، 
همچنین جذب 15 میلیاردریال اعتبار مشاغل خانگی منجر به اشتغال زایی 95 نفر در اردستان شد، پیگیر 
اختصاص 2 میلیارد و 500 میلیون ریال اعتبار تملک دارایی برای شهرستان هستیم.اعتبارات تبصره 1۶ 
قانون بودجه1۴01 و اعتبارات تسهیلات روستایی و عشایری در راستای حمایت از طرح های اشتغال زا 
و کارآفرین به منظور ایجاد اشتغال پایدار به واجدان شرایط ارائه می شود.وی اضافه کرد: اعتبار مشاغل 
خانگی در اختیار اداره های جهاد کشاورزی، فرهنگ و ارشاد اسلامی، صنعت، معدن و تجارت، اتاق اصناف 

و میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی قرارمی گیرد تا بین واجدان شرایط این اعتبار توزیع شود.

خبر روز

تجمع دانشجویان دانشگاه 
فنی و حرفه ای کاشان 
در محکومیت جنایات 

اسراییل
دانشجویان دانشــگاه فنی و حرفه ای کاشان 
در محکومیت جنایات رژیم صهیونیســتی در 

یادمان شهدای این دانشگاه تجمع کردند.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از  کاشان، غلامرضا 
حسنی مقدم، مسئول بسیج اساتید دانشگاه 
فنــی و حرفــه ای اســتان اصفهــان در جمع 
دانشجویان دانشگاه فنی و حرفه ای کاشان با 
اشاره جنایات فجیع صهیونیست ها در حمله به 
بیمارستان المعمدانی و کشتار زنان و کودکان 
بی گناه اظهار داشــت: صهیونیست ها وقاحت 
و پستی را به جایی رســاندند که صدای تمامی 
ســازمان های بین المللی و حتی شرکای آنان 
به اعتراض بلند شده و حتی با بی شرمی تمام 
اعلام می کنند که این حملــه هدیه ما به مردم 
فلسطین بود.وی با اشــاره به اهمیت شناخت 
دشمن گفت: دشــمنان در حالی ایران را متهم 
به نقض حقوق بشر می کنند که خود به بدترین 
شیوه حقوق اولیه انسان ها را نادیده می گیرند 
و هنوز جنایات آمریکایی ها در زندان ابوغریب 
علیه زنان شیعه فراموش نشــده است و این 
جنایات و ســایر موارد مشــابه باید برای نسل 
جوان ما بیان شود.حســنی مقدم در ادامه به 
جنگ شناختی دشمن اشــاره کرد و گفت: در 
جنگ شــناختی واقعیت وارونه جلــوه داده 
می شــود و قصد دارد با تســخیر فکر و ذهن 
افراد قلب آن هــا را تصاحب کند کــه نمونه آن 
در اغتشاشات ســال قبل اتفاق افتاد.مسئول 
بسیج اساتید دانشگاه فنی و حرفه ای استان 
اصفهان افزود: دشــمن به دنبال اعتماد زدایی 
و تفرقه انداختن بین مردم و مســئولان است 
وعلاوه بر آن  قصــد دارد قداســت خانواده را 
نیز از بین ببرد که باید همه ما هوشــیار باشیم.
وی با اشــاره به سیاست اســتکبار ستیزی و 
حمایت از مظلوم در جهان گفت: دســتور قرآن 
نیز بر استکبارستیزی است و لذا ما از مظلوم در 
همه جای دنیا به ویژه مردم مظلوم فلســطین 
حمایت می کنیم و تا محــو کامل رژیم جعلی 

صهیونیستی ایستاده ایم.

با مسئولان

//////////////////////////
هزار تن سیب درختی در سمیرم برداشت 

می شود
مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان 
ســمیرم گفت: امســال پیش بینی 
می شــود 1۸5 هزار تن ســیب درختی از 

باغات سمیرم برداشت شود.
 مصطفــی طائی، مدیر جهاد کشــاورزی 
شهرستان سمیرم در گفت وگو با خبرنگار 
فارس در اصفهان اظهار داشت: 22 هزار و 
500 هکتار از اراضی کشاورزی شهرستان 
ســمیرم به محصولات باغــی اختصاص 
دارد و همین باعث شده شهرستان سمیرم 

قطب باغبانی استان محسوب شود.
وی افزود: از 22 هــزار و 500 هکتار اراضی 
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رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک:

سند مالکیت یک هزار و ۷۲۰ واحد صنعتی اصفهان صادر شد
رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: سند مالکیت یک هزار و ۷۲۰ واحد صنعتی و تولیدی در 
استان اصفهان صادر شد.به گزارش خبرنگار مهر، حسن بابایی ظهر پنجشنبه در مراسم کلنگ زنی احداث 
ساختمان جدید اداره ثبت و اسناد شهرستان خمینی شهر اظهار داشت: با توجه شعار سال و نگاه ویژه 
ریاست قوه قضاییه برای حمایت به رونق تولید و حمایت از واحدهای صنعتی و تولیدی سند مالکیت 
یک هزار و. ۷۲۰ واحد استان در کوتاه ترین زمان توسط مجموعه ثبت و اسناد استان صادر در فرمانداری 
شهرستان خمینی شهر به مسئولان شرکت شهرک های صنعتی اصفهان تحویل شد.رئیس سازمان ثبت 
و اسناد کشور گفت ادامه داد: صدور و ثبت سند مالکیت واحدهای صنعتی و تولیدی گامی مهم و مؤثر 
برای دریافت و استفاده از تسهیلات بانکی و حمایتی است.بابایی با اشاره به اینکه طبق بررسی انجام 
شده ۴۴ درصد از واحد غیر فعال صنعتی و تولیدی استان با مشکل عدم نقدینگی روبه رو هستند گفت: 
با صدور سند مالکیت برای واحدهای تولید و صنعتی مشکل این واحدها برای استفاده از تسهیلات بانکی 
و تأمین نقدینگی برای تولید رفع می شود.وی افزود: عملیات احداث ساختمان ادارات ثبت شهرهای 
خمینی شهر، بهارستان و نیاسر آغاز خواهد شد.بابایی گفت: کلنگ ساختمان جدید اداره ثبت خمینی 
شهر در زمینی حدود یک هزار و ۲۰۰ متر به زمین زده شد.رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور ادامه 
داد: طرح احداث ساختمان اداره ثبت و اسناد خمینی شهر جزو پروژه های موارد توافق با سازمان برنامه 

بودجه است و اعتبارات اولیه این طرح به مبلغ ۳ میلیارد تومان به حساب استان واریز شده است.
 

نخستین جشنواره اعطای نشان اقتصاد مقاومتی در اصفهان 
برگزار شد

نخستین جشنواره اعطای نشان اقتصاد مقاومتی در اصفهان برگزار و به واحدهای تولیدی منتخب نشان 
اقتصاد مقاومتی اعطا شد.به گزارش خبرنگار مهر، نخستین جشنواره اعطای نشان اقتصاد مقاومتی 
در اصفهان با حضور سردار سلیمانی رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور و ریاست سازمان بسیج 
کارگری کشور برگزار و به واحدهای تولیدی منتخب نشان اقتصاد مقاومتی اعطا شد.الگوسازی مناسب در 
عرصه تولید کالا و خدمات، ایجاد فضای رقابتی مناسب در افزایش کیفیت تولید کالا و خدمات، گسترش 
ضریب نفوذ گفتمان اقتصاد مقاومتی در واحدهای تولیــدی و خدماتی و هدایت عرصه تولید در زمینه 
پیروی از سیاســت های اقتصاد مقاومتی از اهداف جشنواره اعطای نشان اقتصاد مقاومتی است.۸۰۰ 
واحد تولیدی برای شرکت در جشنواره اعطای نشان اقتصاد مقاومتی استان اصفهان به صورت تخصصی 
ارزیابی شدند که در نهایت ۵۰ واحدی که بیشترین امتیاز را کسب کردند نشان اقتصاد مقاومتی اعطا شد.

اجرای عملیات خط انتقال آب به منطقه زرکان میمه
مدیر عامل آبفای استان اصفهان گفت: عملیات اجرایی خط انتقال آب به شهرلای بید و روستاهای موته، 
لوشاب و حسن رباط در منطقه زرکان میمه آغاز شد.حسین اکبریان در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در اصفهان، 
با اشــاره به اهمیت اجرای پروژه انتقال آب به منطقه زرکان اظهار داشت: این پروژه با هدف ارتقای کمی و 
کیفی آب شرب برای جمعیت بیش از  1۰ هزار نفری منطقه در دستور کار قرار گرفت این درحالیست که مردم 
روستاهای این منطقه، چندین سال است که در زمان پیک مصرف با کمبود آب شرب مواجه می شوند.وی 
با بیان اینکه هم اکنون آب شرب منطقه زرکان از طریق منابع محلی تامین می شود، بیان کرد: نیاز آبی این 
منطقه  بالغ بر ۴۰ لیتر بر ثانیه است و  با اجرای این خط انتقال به طول ۲9.۵ کیلومتر، بخشی از کمبود آب 
منطقه حل شده و با کمک منابع محلی به صورت پایدار تامین می شود.مدیر عامل آبفای استان اصفهان با 
اشاره به واگذاری یک هزار و  ۸۵۴ انشعاب آب در منطقه زرکان تصریح کرد: هم اکنون آب شرب این منطقه 
از طریق ۵ حلقه چاه تامین می شود که متاسفانه وقوع خشکسالی های پی درپی تاثیر بسیاری بر آبدهی 
این چاه ها داشته است. به طوری که در حال حاضر آبدهی این ۵ حلقه چاه در مجموع  ۲۰ لیتر در ثانیه  است.

اخبار

رونق خانه سازی و بازاری که به آرامش رسید؛

فرمول سبک، سریع، ارزان

در شرایطی که تعداد معاملات مسکن کاهش یافته و قیمت ها به ثبات 
رسیده است شــاخص های اقتصادی از رونق ساخت و ساز در کشور 
خبر می دهد. در این شرایط بنا به گفته  کارشناسان، احداث خانه های 
سبک تر، ایمن تر، سریع تر و ارزان تر می تواند قیمت ساخت مسکن را 

تا ۲۰ درصد کاهش دهد.
بازار مســکن به تدریج در مســیر اصولی قرار گرفته ، بدین صورت که 
ساخت و ساز نســبت به گذشــته افزایش یافته و قیمت ها به ثبات 
رسیده است. این ثبات پس از آن ایجاد شد که از خرداد ماه بازار ارز به 
آرامش رسید و معاملات مسکن دچار رکود شد. نرخ های پیشنهادی 
در برخی کلان شــهرها از جمله تهران با افت ۲۰ درصدی مواجه شده و 
ارزیابی فعالان بازار ملک این اســت که رکود معاملات تا پایان سال 

ادامه خواهد داشت.
درخصوص نرخ های قطعی نیز طبق آمار ارائه شــده از ســوی بانک 
مرکزی، متوسط قیمت مسکن در 1۸ روز شهریورماه در مقایسه با 19 

روز ماه قبل در مناطق شهری تهران ۳.۳ درصد کاهش یافته است.
از سوی دیگر فعالان اقتصادی از رونق ساخت و ساز خبر می دهند. بنا 
به گفته  پیام باقری، نایب رییس اتاق بازرگانی ایران شاخص مدیران 
خرید بخش ساختمان )شــامخ( در فروردین ماه ۳۳.9۵ بود که در 
مرداد به ۵۵.۴9 رسید. با این حال چالش هایی در این بخش داریم 
که مهم ترین آن رشــد فزاینده قیمت ها در بازار مسکن است که طی 

سال های اخیر سبب شده بین توان خرید و قیمت، فاصله معناداری 
ایجاد شــود.در شــرایط موجود فاصله  معناداری با هدف دستیابی 
خانوارها به مسکن  طی مدت زمان 1۲ سال وجود دارد. در حال حاضر 
این عدد حدود ۲۰ سال است که مجلس در قالب برنامه هفتم توسعه، 

دولت را موظف کرده این زمان را به 1۲ سال کاهش دهد.
اما تاثیر احتمالی حوادث اخیر منطقه و افزایش تنش های بین المللی 
را از مشــاوران املاک جویا شدیم. ســعید لطفی، عضو هیئت مدیره 
اتحادیه مشــاوران املاک تهــران  گفت: اتفاقات اخیــر منطقه هیچ 
نوع تاثیری در بازار ملــک ایجاد نکرده و بازار در رکود به ســر می برد. 
قیمت های پیشنهادی نیز در مواردی تا ۲۰ درصد کاهش یافته و همان 

وضعیت حاکم است.
وی افزود: ریزش قیمت هــا اغلب در واحدهــای نامرغوب، قدیمی 
و فاقد امکانات اتفاق افتاده اســت. در مواردی هم که ســازندگان یا 
مالکان نیاز مالی دارند شــاهد تخفیف هایی هســتیم. درخصوص 
وضعیت کلی بازار مســکن می توان از واژه انتظارات کاهشی استفاده 
کرد. بدین معنا که فضای عمومی بازار میل به کاهش دارد، اما به هر 
حال قیمت مســکن از پارامترهای مختلفی تاثیر می گیرد که شامل 

شرایط اقتصاد کلان، بازارهای موازی و هزینه ساخت است.
به گفته لطفی، بعید است که تا پایان سال و انتخابات مجلس شاهد 
تحول چشمگیری در بازار مسکن باشیم. برآورد فعالان بازار ملک این 

است که قیمت ها تا پایان امسال دستخوش تغییر نشود.
وی، رکود فعلی بازار مسکن را ناشی از احتیاط خریداران و فروشندگان 
دانست و گفت: خریدار واقعی در بازار وجود ندارد. فروشندگان نیز دل 
شــان نمی خواهد با قیمت های کمتر از نرخ خرید، واحدهای خود را 
بفروشند. از طرف  دیگر دولت طرح ســاخت یک میلیون مسکن در 
سال را کلید زده که مقداری در افزایش عرضه موثر بوده و ممکن است 

بخشی از تقاضای مصرفی را در آینده پاسخ بدهد.
از طرف دیگر فعالان اقتصادی با استناد به نیاز کشور به ۵ میلیون واحد 
مسکونی معتقدند که عرضه مسکن می تواند به تدریج بازار را به آرامش 
برساند. وزارت راه و شهرســازی اعلام کرده تا کنون 1.۵ میلیون واحد 
مسکونی را به مرحله ساخت رســانده و در 11 ماه اخیر 1۵۰ هزار واحد 
نیمه ساز را تکمیل کرده اســت.دولت برای بهبود وضعیت بازار مسکن 
قصد دارد در شهرهای کوچک و روســتاها یک میلیون قطعه زمین به 
متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن واگذار کند که ۵۰۰ هزار قطعه در 

سال جاری و ۵۰۰ هزار قطعه در سال آینده واگذار خواهد شد.
محمدرضــا میرتاج الدیــن ، رییس فراکســیون راهبــردی مجلس 
می گوید: »در هیچ کجای دنیا مســکن کالای ســرمایه ای نیست و 
تنها در ایران به مســکن نگاه سرمایه ای می شــود. طبق بررسی ها ۴ 
میلیون واحد مسکونی در کشور ساخته شده که مردم توان خرید آن 
را ندارند و این واحدها برای ســرمایه گذاری ساخته شده اند«. اشاره 
میرتاج الدینی به واحدهای لوکس و نیمه لوکس عرضه شده در مناطق 
برخوردار شهرهاســت که طرف تقاضا از توانایی کافی برای خرید آنها 

برخوردار نیست.
صنعتی سازی و ارزان سازی از راهکارهای کنترل بازار مسکن محسوب 
می شــود. در قالب برنامه هفتم توســعه باید ســهم صنعتی سازی 
مسکن به 1۵ درصد برسد. پژوهشــگران صنعت ساختمان می گویند 
که سیاست های بخش مسکن در دولت ســیزدهم نسبت به گذشته 

جنبه  علمی تری پیدا کرده است.
محمدرضا انبیایی، استاد دانشگاه  در این خصوص به ایسنا گفت: باید 
ارتباط بین بدنه علمی و اجرایی در بخش مســکن افزایش پیدا کند. 
اگر بتوانیم مواد اولیه را با روش ارزان تری به کارخانجات برسانیم، آنها 
می توانند محصولات نوردی را با قیمت کمتری وارد بازار کنند و به تبع 
آن قیمت ســازه ۲ تا ۳ درصد کاهش پیدا می کند. در سایر نهاده های 
ســاختمانی نیز اگر به این ترتیب عمل شود قیمت تمام شده مسکن 

تا ۲۰ درصد پایین می آید.
به گفته انبیایی، طراحان و مهندسان کشور در حال تلاشند تا سازه های 
سبک تر، ایمن تر، سریع تر و ارزان تری را تولید کنند که به نتایج خوبی 
هم رسیده اند. نمونه های متعددی وجود دارد که از روز کلنگ زنی تا روز 
تحویل سازه و نصب پرده های خانه 1۳۰ روز طول کشیده، یعنی ظرف 
۴ ماه و 1۰ روز پروژه تحویل متقاضی شــده است. این  اتفاق کوچکی 
نیست اما بخش پژوهشی و اجرایی کشــور در بخش مسکن نیاز به 

حمایت و منابع مالی مشخص دارد.

خبر  روز 

معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

کمبود شیرخشک مربوط به مسائل اقتصادی کشور است
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با اشاره به کمبود شیرخشک گفت: کمبود شیر 
خشک مربوط به مسائل اقتصادی کشور است، شیر خشک برای شیرخواران سالمی که از شیرمادر 
محروم هســتند مصرف می شــود اما در حال حاضر از چرخه طبیعی مصرف خارج شده است.

محمود اعتباری، معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس 
در اصفهان با اشاره به روز جهانی غذا با شعار »آب زندگی است، آب غذا است« اظهار کرد: تامین و 
تضمین غذای سالم  یکی از چالش های پیش روی جهان است، در کشور ما هم کارگروه سلامت 
و امنیت غذایی در حال فعالیت است که سلامت انواع مواد غذایی، دارویی، بهداشتی، آشامیدنی 

را در سطوح تولید، توزیع و عرضه برعهده دارد.
وی تصریح کرد: دانشگاه های علوم پزشکی کشــور نیز در حوزه های مختلف معاونت غذا و دارو 
و معاونت بهداشــتی، مســئول پایش، تامین و تضمین ســلامت کلیه فرآورده های خوردنی و 
آشامیدنی در تمامی سطوح هســتند.اعتباری با بیان اینکه یکی از سیاست های وزارت بهداشت 
تولید فرآورده های سالم است، بیان کرد: جامعه با مصرف این فرآورده ها، از ابتلا به بیماری های 

غیر واگیر پیشگیری می کند.
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان عنوان کرد: پاسخ به استعلامات تولید هر فرآورده 
سلامت محور، سنجش کلیه شرایط مرتبط و منابع آلاینده توسط این معاونت مورد بررسی و تایید 
 PMS قرار می گیرد، همچنین فرآورده های در سطح عرضه برای تضمین سلامتی، مورد آزمایش
و نمونه برداری قرار می گیرند.وی از نظارت و پایش معاونت غذا و داروی دانشگاه بر ۸۸۰ کارخانه 
و کارگاه تولید مواد غذایی، خوراکی و آشامیدنی در اســتان خبر داد و گفت: ضمن تایید تک تک 
این کارخانه ها، پروانه معتبر نیز از این معاونت باید دریافت کنند.اعتباری خاطرنشــان کرد: اگر 
افراد در مصرف غذای ســالم، مقدار مصرف و وقت آن دقت کنند، دیگر مبتلا به بیماری و مصرف 
داروهای مختلف نخواهند بود.معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با اشاره به کمبود 
شیرخشک عنوان کرد: کمبود شیر خشک مربوط به مســائل اقتصادی کشور است، شیر خشک 
برای شیرخواران سالمی که از شیرمادر محروم هستند مصرف می شود اما در حال حاضر از چرخه 
طبیعی مصرف خارج شده است و شیر خشکی که برای نوزاد تولید می شود، توسط قنادی ها مورد 
استفاده قرار می گیرد.وی با تأکید بر اینکه در حال حاضر شــیر خشک در تمام داورخانه ها قابل 
دسترسی است، گفت: از ۲۰ مهرماه شیر خشک بر اساس ثبت مشــخصات متقاضی شامل کد 

ملی و تاریخ تولد نوزاد به متقاضیان داده می شود.
 

ثبت ۶۵۵ هزار فرصت شغلی در سامانه رصد اشتغال
براساس آخرین گزارش سامانه رصد اشــتغال در هفت ماهه امســال ۶۵۵ هزار فرصت شغلی 
از سوی دســتگاه های اجرایی به ثبت رسیده است.به گزارش ایسنا، ســامانه ملی رصد اشتغال 
ســامانه ای با هدف کســب اطلاعات دقیق از ورودی و خروجی های بازار کار و میزان اشــتغال 
ایجادی اســت که توســط وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی راه اندازی شــده است.این سامانه 
عملکرد دستگاه های اجرایی در حوزه اشــتغال را رصد کرده و از طریق آن آمار بیکاران و شاغلان 
و فرصت های شغلی موجود را شناسایی و اســتخراج می کند.سامانه ملی رصد اشتغال از جمله 
راهکارها برای ساماندهی اشتغال به شــمار می رود و افراد جویای کار می توانند با ثبت نام در آن 
درخواست خود را برای دریافت شغل مناســب اعلام کنند.بر اساس اعلام سید صولت مرتضوی 
- وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی - طی هفت ماهه سال جاری ۶۵۵ هزار فرصت شغلی از سوی 
دستگاه های اجرایی در این سامانه به ثبت رسیده است.آن طور که وی گفته این آمار در سامانه با 
حد و رسم، نام و نام خانوادگی و کد ملی ثبت شده که رکورد جدیدی در تاریخ اشتغال کشور است 

و در  19 سال گذشته این رکورد در تابستان امسال بی سابقه بوده است.

کافه اقتصاد

 مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان:

مطالبه حقابه استان اصفهان 
در رسانه ها بازتاب داده شود

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
گفت: مطالبه تامین حقابه و کم آبی اصفهان 
از وزارت نیــرو یکی از خواســته های اصلی 
مردم این استان اســت که رسانه ها باید آن 
را مد نظر قرار دهند.به گزارش خبرنگار مهر، 
منصور شیشه فروش ظهر پنجشنبه ضمن 
محکوم کردن جنایات رژیم صهیونیستی در 
جلسه تودیع و معارفه مدیران خبرگزاری مهر 
اصفهان، اظهار داشــت: یکی از رسالت های 
مدیریــت بحــران، پیشــگیری از وقــوع 
حوادث با اطلاع رســانی و تبیین شــرایط 
ایمنی اســت که خبرگزاری ها بــه خوبی در 
این نقش یاری رســانی کردند.وی افزود: با 
توجه به مشــکلات کم آبی استان اصفهان، 
خبرگزاری ها به ویژه خبرگزاری مهر به پیشبرد 
اهداف استان کمک کردند و استان اصفهان 
معین و جانشــین تهران در مدیریت بحران 
اســت.مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان گفت: برای نمونه در متروپل آبادان 
تیم های امدادی کمک کردند و مرداد ســال 
گذشته بیش از ۲۰۰ تیم از اقصی نقاط کشور 
اعزامی داشتند و با وجود بحران در اصفهان 
از کمک به سایر استان ها دریغ نکردند.وی 
مطالبه کم آبی استان اصفهان را به طور خاص 
از وزارت نیرو یکی از خواسته های اصلی مردم 
اصفهان دانست و افزود: وزارت نیرو تعهدات 
خود را نســبت به حقابه اصفهان انجام دهد 
زیرا اثرات خشکسالی مانند گردوغبار، عدم 
کشت صحیح اراضی کشاورزی و فرونشست 
گریبانگیر استان شده است.شیشه فروش 
خاطر نشــان کرد: تالاب گاوخونی به عنوان 
پیکره طبیعی استان است که تأمین حق آبه 
نشده و 99 درصد خشک است و این شرایط 
را باید از وزارت نیــرو در جهت تأمین قانونی 
حقابه های زیست محیطی درخواست کرد.
وی ادامه داد: سال گذشته 1۷1 یک روز آلوده 
را اصفهان را تجربه کردیم و ظرفیت مازوت 
ســوزی را ندارد و این نیازهای ملی را توسط 

رسانه باید داشته باشیم.

دومین نمایشگاه 
تخصصی صنایع غذایی، 

چاپ و بسته بندی
دومین نمایشــگاه تخصصــی صنایع 
غذایی، ماشــین آلات وابسته، چاپ، 
بســته بندی و تبلیغات با حضور بیش 
از ۳۰ شــرکت کننده بــزرگ و معتبر از 
اســتان های تهران، اصفهــان و یزد در 
فضایی به وســعت پنج هزار متر مربع؛ 
از سه شــنبه ۲۵ مهر آغاز و تا جمعه ۲۸ 
مهر ماه بــه مدت چهار روز در شــهرک 
نمایشگاه های بین المللی یزد دایر بود.

عکس خبر

پیشتازی استان اصفهان در زمینه الحاق زمین در طرح نهضت ملی مسکن
استان اصفهان با الحاق زمین در زمینه طرح نهضت ملی مسکن، طراحی و آماده سازی زمین پیشتاز تر از دیگر استان های کشور است.به گزارش خبرگزاری صدا 
و سیما، مرکز اصفهان؛ مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان در نشست کار گروه عمران روستایی در فرمانداری اردستان با بیان اینکه در ثبت نام 
اولیه در استان اصفهان ۴۰۰هزار نفر شرکت کردند و ۲۰۰ هزار نفر واجد شرایط شناخته شدند گفت: اجرای طراحی و آماده سازی اراضی اضافه شده تا پایان امسال 
انجام می شود و دراختیار متقاضیان قرار می گیرد.غلامرضا اســماعیلی بابیان اینکه در دو سال گذشته نهضت آسفالت در روستا ها ی شهرستان آغاز شده است 
افزود: برای برخی از روستا ها که قراربود در خصوص آسفالت به آن ها کمک شود نسبت به تحویل قیر آن ها پیگیری و تصمیم لازم اتخاذ شد و اگر تا دو سال آینده 

کارها به همین روال پیش برود تمام معبر های روستایی آسفالت می شوند.

دســتیار ویژه شــهردار در امــور هوشمندســازی و 
مدیرعامل ســازمان فاوای شهرداری اصفهان گفت: 
با هم افزایی مدیران فناوری اطلاعات کلانشهرهای 
کشور، به ســمت یکپارچگی و شهر هوشمند حرکت 
کنیم.به گزارش خبرنگار ایمنا، ســعید فردانی امروز 
_پنج شنبه بیست  وهفتم مهرماه_ در بیست ونهمین 
کمیسیون فناوری اطلاعات و شهر هوشمند مجمع 
شهرداران کلانشهرهای ایران اظهار کرد: این نشست 
کمیسیون فناوری اطلاعات و شهر هوشمند مجمع 
شــهرداران کلان شــهرهای ایران با موضوع بررسی 
چالش های جــذب نیروی متخصــص و کارآمد در 
حوزه امنیت و پدافند غیرعامل برگزار می شود.وی با 
بیان اینکه افتخار میزبانی بیست ونهمین کمیسیون 
فناوری اطلاعات و شهر هوشــمند با حضور دبیرکل 

مجمع کلانشهرها، رؤسا و مدیران فناوری اطلاعات 
و ارتباطات شــهرداری های کلان شــهرهای کشور را 
داریم، افزود: بررسی چالش های ساختار تشکیلاتی 
ناهمگــن ســازمان فنــاوری اطلاعات شــهرداری 
کلان شــهرها، لزوم پیاده ســازی سیستم مدیریت 
امنیت اطلاعات و اســتانداردهای پدافند غیرعامل 
از جمله مباحثی اســت که در این نشست مطرح و 
پیرامون آن تبادل نظر می کنیم.دستیار ویژه شهردار 
در امور هوشمندســازی و مدیرعامل سازمان فاوای 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: در این نشست کمیته 
ارتباطات و فرهنگ سازی خدمات دیجیتال، کمیته 
زیرســاخت، ارتباطات و امنیت اطلاعــات و کمیته 
مشارکت و درآمدهای پایدار به ارائه گزارش عملکرد 
خود می پردازند.وی ادامــه داد: نقاط قوت و ضعف 

فناوری اطلاعات و هوشمندســازی در شهرداری ها 
باید شــناخته شــود و با هم افزایی مدیران فناوری 
اطلاعات کلانشهرهای کشور، به سمت یکپارچگی و 
شهر هوشمند حرکت کنیم.فردانی خاطرنشان کرد: 
در اصفهان، با تشکیل میز هوشمندسازی در کنار میز 
محلات و میز فرهنگ به سمت یکپارچه سازی و تمرکز 
بر روی مدیریت فناوری اطلاعــات پیش می رویم، 
جلســات میز هوشمندسازی شــهرداری اصفهان 
با ریاست شــهردار و دبیری دســتیار ویژه شهردار و 
مدیرعامل سازمان فاوا به صورت منظم برگزار می شود

دستیار ویژه شهردار:

هم افزایی مدیران فناوری اطلاعات کلان شهرهای کشور، 
لازمه حرکت به سمت شهر هوشمند است



عزت ا... ضرغامی در دیدار با رییس سازمان گردشگری تاجیکستان، لغو روادید بین دو کشور را پیشنهاد کرد که با استقبال مواجه شد.به گزارش ایسنا، وزیر میراث  
فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی که برای شرکت در اجلاس سازمان جهانی گردشگری به ازبکستان سفر کرده اســت، با کمال الدین مومن زاد، رییس سازمان 

گردشگری جمهوری تاجیکستان  دیدار کرد.
ضرغامی با اشاره به ملاقات خود با مقامات تاجیکستان در گذشته، اظهار کرد: به مقامات تاجیکستان پیش تر پیشنهاد داده بودم گردشگری ارزان قیمت را بین ایران 
و تاجیکستان برقرار کنیم. این پیشنهاد مورد استقبال مسئولان عالی رتبه تاجیکســتان قرار گرفته بود و در دیدار با آقای رییسی، رئیس جمهوری ایران نیز مقامات 

تاجیکستانی این موضوع را مطرح کرده بودند. اعتقاد دارم راه مردم ایران و تاجیکستان باید راهی روان و ارزان قیمت باشد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی بیان کرد: اعتقاد من این است که سطح گردشگری بین دو کشــور باید بیش از آنچه الان است، باشد تا با توجه به 

اشتراکات فرهنگی و زبانی بین ایران و تاجیکستان شاهد سفر مردم دو کشور باشیم.
ضرغامی افزود: یکی از موضوعاتی که باید انجام داد، لغو روادید است. درباره موضوع لغو روادید در ایران کارهای خوبی را انجام داده ایم. قطعا یکی از راه های توسعه 
گردشگری لغو روادید است و امیدواریم به زودی لغو روادید با تاجیکستان انجام شود. تاجیکستان نیز این لغو روادید را متقابلا انجام دهد. لغو روادید بین ما و شما 
یک کار بزرگ است و سعی می کنیم در ملاقات بعدی با شما این کار را قطعی کرده باشیم.کمال الدین مومن زاد، رییس سازمان گردشگری تاجیکستان   نیز در این 
دیدار گفت: ما با مردم ایران هم زبان و هم فرهنگ هســتیم و این یک مزیت مهم به حساب می آید. ضمن اینکه جمهوری اسلامی ایران یکی از کشورهایی است که 

استقلال تاجیکستان را به رسمیت شناخت و این برای ما مهم است.وی افزود: در سال ۲۰۲۱ یک یادداشــت تفاهم بین ایران و تاجیکستان امضا شد و یک کمیته 
مشترک نیز تشکیل شد و خوشبختانه تا امروز سه جلسه مشترک برگزار شده است و جلسه چهارم آن در تهران برگزار خواهد شد.

رییس سازمان گردشگری تاجیکستان همچنین با اشاره به پیشنهاد لغو روادید از سوی ضرغامی، اظهار کرد: ســفر زمینی گردشگران دو کشور نیز که از سوی شما 
مطرح شد، پیشنهاد خوبی است و ما در این باره آمادگی داریم. ایران و تاجیکســتان در حوزه های مختلف گردشگری دارای ظرفیت هستند و باید از این ظرفیت ها 

به نحو مطلوب استفاده کرد.
رییس سازمان گردشگری تاجیکستان افزود: برای رشد دادن صنعت گردشگری و رونق آن باید تلاش بیشتری کرد و ما در این باره آماده هستیم تا با برنامه خوب 

بتوانیم این را عملی کنیم.
مومن زاد در ادامه گفت: برای مردم کشور دوســت و برادر یعنی جمهوری اسلامی ایران همواره موفقیت و پیشــرفت را آرزو داریم و هر کاری که برای رشد و تقویت 

گردشگری بین ایران و تاجیکستان باشد، کوتاهی نخواهیم کرد.
عزت ا... ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی،   گردشگری و صنایع دستی برای شرکت در بیســت وپنجمین مجمع عمومی سازمان جهانی گردشگری به ازبکستان رفته 
است که در حاشیه آن دیدارهایی با مقام گردشگری ازبکستان و عربستان نیز داشته و لغو روادید را با هر دو کشــور پیشنهاد کرده است. او پیش تر از ارائه طرح لغو 
یکطرفه روادید ایران با بیش از ۶۰ کشــور خبر داده و گفته بود در این طرح، لغو روادید با کشورهای همســایه، مجاور، حوزه تمدنی، مسلمان، پیشمان شانگهای و 

بریکس، پیشنهاد شده است.
سال گذشته نیز، معاون گردشگری کشورمان در دیدار با مقام گردشگری این کشور، درباره لغو دو طرفه روادید و تسهیل در رفت وآمد جاده ای و ریلی به انگیزه رشد 

گردشگری بین دو کشور، مذاکره کرده بود.

پیشنهاد ایران به تاجیکستان برای لغو روادید

برای نگرانی هایی که در خصوص مسجد جامع عباسی 
وجود داشت، یک شورای عالی نظارت بر مرمت آثار 
تاریخی در اصفهان تعیین کردیم که چهار نفر از سرآمدان 

در این شورا عضو هستند
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قائم مقام وزیر میراث فرهنگی:

وضعیت مسجد جامع عباسی اصفهان برای تمام دنیا مهم است

قائم مقام وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت:  وضعیت 
میراث جهانی ایران مثل مســجد جامع عباسی برای تمام دنیا مهم است 
و همه مدیران میراثی در این رابطه وظیفه پاســخگویی دارند.علی دارابی 
در گفت و گوی اختصاصی با ایرنا افزود: وضعیت مســجد جامع عباسی 
در شرایط فرونشســت نه تنها برای خبرنگاران میراث فرهنگی مهم است 
بلکه برای همه اهمیت دارد.وی ادامه داد: در اجلاس چهل و پنجم کمیته 
میراث جهانی یونسکو که در ریاض برگزار شد و ما برای ثبت کاروانسراهای 
ایران شرکت کرده بودیم، گزارشی در رابطه با وضعیت مسجد امام)جامع 
عباسی( ارائه شد ،زیرا در این رابطه باید به یونسکو توضیح می دادیم.قائم 
مقام وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و میراث فرهنگی در رابطه با کج شدگی 
ستون های شبستان مسجد جامع عباسی در اثر فرونشست و تامین نشدن 
بودجه لازم از سوی نهاد میراث فرهنگی برای نصب دستگاه های جی پی 
اس و دســتیابی به داده های دقیق به خبرنگار میراث فرهنگی ایرنا گفت: 
میراث فرهنگی ایران و اصفهان بسیار بزرگ است و نباید برای هزینه های 
این چنینی کارش متوقف بماند.وی افزود: مدیران میراثی استان هم باید 
عزم شان را جزم کنند تا اشکالات را از پیش روی میراث فرهنگی بردارند و 
رسانه  ها و خبرنگاران باید چشمان ناظری بر این ماجراها باشند و کمک 
کنند این مشکلات برطرف شود.دارابی با اشاره به نصب دستگاه های جی 
پی اس برای بررسی دقیق داده های مرتبط با فرونشست در آثار تاریخی 
اصفهان گفت: در رابطه با بحران هایی چون فرونشســت راه حل از بیگانه 
تمنا می کنیم؛ اما خودمــان راه حل برای این موضــوع داریم.وی یادآور 

شد: نشست مرکز میراث ناملموس و تاب  آوری در برابر تغییرات اقلیمی 
که با حضور بیش از ۱۰ کشــور آســیایی در اصفهان برگزار شد، یک بحث 
اصلی آن فرونشست این شهر بود.دارابی ادامه داد: پدیده های اقلیمی از 
جمله فرونشست نگرانی های جدیدی به خصوص برای ما که مسئولیت 
نگهداری، حفظ و صیانت از بناهای تاریخی را داریم، هســتند.قائم مقام 
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و میراث فرهنگی گفت: اصفهان نگین 
این مجموعه های تاریخی است که باید مراقبت بیشتری بشود. به همین 
دلیل هم در خلال شرکت در نشســت»میراث ناملموس و تاب آوری در 
برابر تغییرات اقلیمی«، برای مسئله داربست های مسجد جامع عباسی 
بازدیدی از این مجموعه داشــتیم.وی افزود: پیش بینی این اســت که 
ظرف چند ماه آینده بخش عمده ای از داربست ها باز شود؛ اما برای اینکه 
پایش ها را ادامه  بدهیم و اگر به احتمال اعوجاجاتی صورت گرفته باشد و ما 
را درگیر نکند، یک بخش حداقلی از داربست ها می ماند تا کار گنبد را تکمیل 
کنیم.دارابی گفت: برای نگرانی هایی که در خصوص مسجد جامع عباسی 
وجود داشت، یک شــورای عالی نظارت بر مرمت آثار تاریخی در اصفهان 
تعیین کردیم که چهار نفر از سرآمدان در این شورا عضو هستند.وی ادامه 
داد: طبق آخرین گزارشی که سال گذشته این شورا ارائه کرد، برآوردی برای 
طرح مطالعاتی کل این مجموعه به میزان ۱۴ میلیارد تومان انجام شده بود 
که این بودجه تامین شده است.دارابی تاکید کرد: میراث فرهنگی خیلی 
بزرگ است و برای هزینه هایی مثل هزینه نصب جی پی اس در مسجد 
جامع عباسی و سایر نقاط میراثی اصفهان نباید کارش متوقف بماند.وی 

گفت: اعتباری که در نظر گرفته شده، برای این است که شرایط گنبد و سازه 
مسجد جامع عباسی بیشتر بررسی شود، چون ممکن است میراث فرهنگی 
مرمت مجددی انجام دهد؛ اما به دلیل اشــکالات جدی در سازه دوباره 
در کاشی های گنبد اعوجاج دیده شــود.دارابی افزود: این موضوع نیاز به 
مطالعه عمیق و مشاهده کامل دارد که همکاران ما در اصفهان در حال انجام 
همین کار هستند، امیدواریم زودتر این مسئله سامان پیدا کند.به گزارش 
ایرنا، بنا به گفته کارشناسان، حداکثر نرخ فرونشست در اصفهان سالانه ۱۸ 
سانتی متر است و در مقایسه با سایر شهرهای ایران، این پدیده به دل شهر 
اصفهان آمده و همین موضوع نگرانی بابت تهدید زیر ساخت های شهری و 
همچنین سازه های تاریخی و میراث فرهنگی آن را بیشتر کرده است.نرخ 
فرونشست در محل مسجد جامع عباسی و میدان نقش جهان در حدود 
سه تا پنج سانتی متر در سال است و به گفته کارشناسان، اگرچه این میزان 
فرونشست، در این مکان نسبت به مکان های دیگرِ شهر اصفهان چندان 
زیاد نیست؛ اما به دلیل اینکه مصالح بنایی آثار تاریخی تحمل این میزان 
نشست را ندارند، موضوع نگران کننده است.در رابطه با تاثیرات فرونشست 
بر بناهای تاریخی اصفهان، ســازمان زمین شناسی حدود ۲ سال پیش 
میزان هزینه برای نصب جی پی اس بر روی ۱۴ نقطه میراثی چون مسجد 
جامع عباسی، مسجد جامع عتیق و پل های تاریخی را حدود ۲۰۰ میلیون 
تومان برآورد کرد و قرار بود با تامین بودجه از سوی اداره کل میراث فرهنگی 
استان این دســتگاه های ابزار دقیق نصب شــوند که تا این لحظه در این 

خصوص اقدامی انجام نشده است.

 اسرار »ابجد« قبرستان تخت فولاد رمزگشایی می شود
مســئول پژوهش مجموعه تاریخی فرهنگی مذهبی تخت فولاد از تالیــف کتاب »ماده تاریخ« در 
راستای ثبت هویت های تخت فولاد خبرداد و گفت: ماده تاریخ آن است که مجموع حروف عبارتی به 
حساب ابجد با تاریخ واقعه ای تطبیق کند.

خلیلیــان، مســئول پژوهــش مجموعه 
تاریخی فرهنگی مذهبــی تخت فولاد در 
گفت وگو با خبرگزاری فارس از اصفهان به 
میراث ادبی به جامانده از پیشینیان اشاره 
کرد و گفت: نیاکان و گذشتگان برای اینکه 
بتوانند سال های حوادث را با رنج کمتری 
به خاطر بســپارند و از یاد نبرند، عدد را با 
ادب آمیختند. وی به ماهیت ماده تاریخ 
اشــاره کرد و افزود: تبدیل اعداد مختلف 
وعموما سال های تاریخ به حروف، واژه ها، عبارت و... در ماده تاریخ ها به منظور تشخیص ماندگاری 
استفاده شده که به دلیل صراحت در بیان برای گوینده و مخاطب به سادگی قابل استفاده بوده است.

ماده تاریخ کلمه یا کلماتی معنی دار اســت که مساوی با یک تاریخ مشــخص و مورد نظر می شود. 
به عبارت دیگر ماده تاریخ آن است که مجموع حروف عبارتی به حساب ابجد با تاریخ واقعه ای تطبیق 
کند.خلیلیان به شعرایی که ســراینده ماده تاریخ بودند، اشــاره کرد و افزود: بزرگانی همچون سید 
علی بدیع زادگان متخلص به »هور«، میرزا حبیب ا... نیر و اســتادفضل ا... خان اعتمادی متخلص 
به »برنا« ماده تاریخ های زیادی برای متوفیات تخت فولاد سروده اند، که از این میان مرحوم استاد 

برنا در مجموعه تخت فولاد حدود ۵۰ سال ماده تاریخ دارد. 
تخت فولاد نام قبرســتان قدیمی شهر اصفهان است که به نام های لســان الارض و بابا رکن الدین و 

»خاشعی« نامیده می شده  است. قدمت این گورستان از قرن چهارم هجری تاکنون است.
وی به روندآماده سازی کتاب ماده تاریخ اشاره کرد و افزود: کلیه ماده تاریخ ها روی سنگ مزارها و 
ماده تاریخ هایی که در کتب رجالی آمده است، برداشت شده و پس از تجزیه و تحلیل، آماده چاپ 

می شود امید است شاهد چاپ کتاب در خرداد سال ۱۴۰۳باشیم.
 

نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان:

اصفهان، فرصتی منحصر بفرد برای تجربه فرهنگ است
نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان گفت: اصفهان شهری است که فرصتی عالی برای تجربه فرهنگ را 
پدید می آورد و مقصد گردشگری منحصر به فرد است.به گزارش خبرنگار ایمنا، محمدجعفر فوده ای 
در آیین افتتاح نشست تخصصی بین المللی میراث ناملموس اظهار کرد: اصفهان شهری با تاریخ پر 
از فرهنگ، جواهری درخشان در تاریخ ایران است و تصویری از شکوه گذشته را زنده نگاه می دارد.
وی افزود: شهر اصفهان خاکی زلال و درختانی سرسبز دارد که در فصول مختلف سال، زیبایی های 
متفاوتی را به این شهر می بخشد اما اصفهان تنها یک شهر زیبا نیست بلکه دارای تاریخی عظیم است 
و یکی از وجوه قابل توجه آن میراث فرهنگی ناملموس اســت.نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان 
عنوان کرد: این میراث ها شاید در زندگی روزمره مشهود نباشد؛ اما ارزش های بزرگی را در خود جای 
داده است، این شهر با ثروت های فرهنگی به تمام علاقه مندان یادآوری می کند که گنجینه فراوانی 
در خود جای داده است.وی گفت: با دقت بیشتری به معماری اصفهان میراث ناملموس این شهر را 
بیش از گذشته مشخص می کند، از طرفی موسیقی و شعر اصفهان از دیگر نکات قابل توجه است و 
در این راستا این امر ارتباط عمیقی با فرهنگ این منطقه دارد.فوده ای بیان کرد: اصفهان شهری است 
که فرصتی عالی برای تجربه فرهنگ را می دهد و مقصد گردشــگری منحصر به فرد است، اصفهان 
شهری است که باید با احترام زیبا نگاه داشته شود تا میراث ناملموس آن برای همیشه باقی بماند.
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مفاد آراء
7/220 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود . در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 11694  مورخ 1402/06/21 هيات  سوم مالکيت آقای حسين 
فيض  به شناسنامه شماره 52323  کدملي 1281620300 فرزند حسن نسبت به سه دانگ 
مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 159/18 متر مربع پلاک شماره 16  فرعی 
از 6 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک 

تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2- برابر راي شماره 11693  مورخ 1402/06/21 هيات  سوم مالکيت  آقای محمد  
فيض  به شناسنامه شماره 2628  کدملي 1286705088 فرزند حسن نسبت به سه دانگ 
مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 159/18 متر مربع پلاک شماره 16  فرعی 
از 6  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک 

تائيد و محرز گرديده است.
رديف 3- برابر راي شماره 7210  مورخ 1402/04/31 هيات  دوم آقای حسين فيض  به 
شناسنامه شماره 52323  کدملي 1281620300 فرزند حسن نسبت به سه دانگ مشاع 
از  ششدانگ يکباب ساختمان به مســاحت 188/40 متر مربع پلاک شماره 16  فرعی از 
6 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در سامانه املاک تائيد 

و محرز گرديده است.
رديف 4- برابر راي شــماره 7209  مورخ 1402/04/31 هيات  دوم مالکيت  آقای محمد  
فيض  به شناسنامه شماره 2628  کدملي 1286705088 فرزند حسن نسبت به سه دانگ 
مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 188/40 متر مربع پلاک شماره 16  فرعی 

از 6 اصلي واقع در اصفهان بخش حوزه 14 ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در سامانه املاک 
تائيد و محرز گرديده است.

تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/14

م الف: 1588281  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

7/221 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 11179  مورخ 1402/06/13 هيات  دوم مالکيت  خانم زهره 
ماضی به شناسنامه شماره 1483  کدملي 1287241451 فرزند حسين نسبت به سه دانگ 
مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مســاحت 211/87 متر مربع پلاک شماره 761  
فرعی از 4 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر 

املاک تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2- برابر راي شماره 11180  مورخ 1402/06/13 هيات  دوم مالکيت  خانم  شهناز 
انوری به شناسنامه شماره 890  کدملي 0050853066 فرزند حبيب ا...  در نسبت به سه 
دانگ مشاع از  ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 211/87 متر مربع پلاک شماره 761  
فرعی از 4 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر 

املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/14

م الف: 1588115  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 

 مفاد آراء
7/222 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره  2295 مورخ 1402/6/27 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای هوشنگ مولوی  چوبينی به 
شناسنامه شماره 33 کدملی 4679192941  صادره فارسان فرزند  محمود در ششدانگ 
يکباب خانه به مساحت 282/75 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 4786   اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان مع الواسطه و به موجب بيع نامه عادی 
از طرف آقای غلامحسين مصدقی )مالک رسمی( خريداری گرديده است و متقاضی نيز 
به موجب يک فقره استشهاديه محلی  که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته 

به مالک رسمی دسترسی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/14

م الف: 1588235  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/223 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  140260302018000939 مورخ 1402/07/17 هيأت اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبــت ملک دولت آباد برخــوار تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی 
خانم اکرم معينی کربکندی  فرزند حســن بشماره شناســنامه 73 صادره از اصفهان در 

يک باب خانه به مســاحت 148.88 متر مربع از قســمتی از  پــلاک 105 اصلی واقع در 
اصفهان  شهرســتان دولت آباد برخوار خيابان 22 بهمن لودريچه کوچه منصور رنجبران 
خريداری بصورت مبايعه نامه عادی  مع الواسطه از مالک رسمی مشاعی رمضان رنجبران 
 فرزند غدير به شــماره ســند  11493 مورخ 1339/11/17 دفترخانه 26 اصفهان محرز 

گرديده است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/29
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/14

م الف: 1588840 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
تحدید حدود اختصاصی

7/224 شــماره نامــه : 140285602024007651-1402/07/25 چون تحديد حدود 
ششدانگ يک باب خانه به مســاحت 169/94 متر مربع  پلاک ثبتی 4483/5350  واقع 
در بخش 5 ثبت اصفهان مجزی شــده از 4483/131  که طبق پرونده ثبتی به نام آقای  
غضنفر قاسميان به شماره شناســنامه 170 و کدملی 5419261014 فرزند صفرعلی در 
جريان ثبت اســت و به علت عدم حضور متقاضی ثبت به عمل نيامده اينک بنا به دستور 
قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در روز 
1402/8/22 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهی 
به کليه مجاورين اخطار می گردد که در روز و ســاعت مقرر در اين آگهی در محل حضور 
يابند و اعتراضات مالکين يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت 
مجلس تحديدی تا 30 روز پذيرفته خواهد شــد و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين 
تکليف پرونده های معترضی ثبت معترضين ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض 
به اين اداره با تقديم دادخواســت به مرجع ذيصلاح قضائی گواهی تقديم دادخواســت 
 را اخذ و به اين اداره تســليم نماييد. تاريخ انتشــار: 1402/7/29  م الف: 1588110 

شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



سطح  در  هنوز  شده  نجام  ا تلاش هایی که  به رغم 
شهرستان های استان ۱۶۱ فضای دونوبته شامل ۳۳۲ 
آموزشگاه، ۶۵ فضای دونوبته شامل ۱۳۰ آموزشگاه در 
نواحی شش گانه شهرستان اصفهان و در مجموع استان 

۲۲۶ فضای دونوبته شامل ۴۵۲ واحد آموزشی وجود دارد

غمی که پایان 
ندارد…

تصویــری دردنــاک از غم 
کشته شدن فرزند- غزه

عکس   خبر

جانشین رییس پلیس راه استان اصفهان:

ارتقای فرهنگ ترافیک لازمه کاهش تصادفات است
جانشین رییس پلیس راه استان اصفهان با اشاره به نقش خانواده ها و مراکز آموزشی در راستای کاهش حوادث رانندگی، ارتقای سطح فرهنگ ترافیک را یکی از موارد مهم در ایجاد 
بستر کاهش تصادفات رانندگی اعلام کرد.به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، سرهنگ عبدالرضا میرزایی اظهار کرد: تصادف و حوادث رانندگی، هر سال خسارت های زیادی را به 
خانواده ها و جامعه وارد می کند و با توجه به اینکه در بعضی موارد این خسارت ها قابل جبران نیست، ضرورت دارد راهکارهای موثری برای جلوگیری از آن اندیشیده شود.وی افزود: 
بررسی های به عمل آمده نشان می دهد که بیشتر تصادفات و ضایعات ناشی از آن به علت خطای انسانی به وقوع می پیوندد و اعمال و رفتار ناصحیح رانندگان از جمله نداشتن تجربه، 
فقدان مهارت کافی، بی توجهی به فرهنگ موجود و در نهایت از رکود آموزش سرچشمه می گیرد.جانشین رییس پلیس راه استان اصفهان تصریح کرد: فعالیت در حوزه کاهش حوادث 
رانندگی تنها وظیفه یک سازمان نیست و دستگاه های مختلف و آحاد مردم باید در این راه با پلیس تعامل و همکاری لازم را داشته باشند.وی، فرهنگ سازی و آموزش را ضرورتی 
مهم در کاهش تصادفات رانندگی دانست و ادامه داد: برنامه ریزی برای آموزش شهروندان در خصوص مباحث ترافیکی، از ضروریات ساماندهی معضل ترافیکی و تسهیل در تردد 
است.سرهنگ میرزایی، نقش خانواده ها و مراکز آموزشی را در راستای کاهش حوادث رانندگی بسیار موثر دانست و خاطرنشان کرد: آغاز آموزش و فرهنگ سازی از اولین نهادهای 

اجتماعی که افراد در آن رشد پیدا می کنند و تربیت می شوند، تاثیر بسیاری بر رعایت قوانین و مقررات راهنمایی و رانندگی و کاهش حوادث خواهد داشت.

جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان از امحای 
شــش تن انواع مواد افیونی کشــف شــده در نیمه 
نخست امسال که غیرقابل استحصال دارویی بودند، 

خبر داد.
ســردار محمدرضا هاشــمی فر اظهار کرد: شش تن 
انواع مواد مخدر کشف شده در نیمه نخست امسال 
که غیر قابل استحصال برای مصارف دارویی بودند، 
توسط ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان به آتش کشیده شدند.وی 
با بیان اینکه امحای مواد مخدر بــه صورت چندین 
نوبت در طول سال با هماهنگی مرجع قضایی انجام 
می شود، افزود: مواد مخدر امحا شده شامل مقادیر 
قابل توجهی تریاک، حشیش، هروئین، شیشه، شیره 

و تفاله تریاک و گل بودند.جانشین فرمانده انتظامی 
استان اصفهان گفت: ماموران انتظامی استان اصفهان 
طی شش ماهه سال جاری ۳۴ تن انواع مواد افیونی 
که قاچاقچیان قصد داشتند از محورهای مواصلاتی 
این استان عبور دهند را کشف کنند.وی ادامه داد: در 
همین مدت با تلاش پلیس مبــارزه با مواد مخدر و 
دیگر ماموران انتظامــی، ۵۱ باند قاچاق مواد افیونی 
شناســایی و منهدم و ۱۸۸ قاچاقچی نیز دســتگیر 
و تحویل مرجع قضایی شدند.ســردار هاشمی فر از 
توقیف ۳۵۹ دستگاه خودرو و موتورسیکلت حامل 
مواد مخدر خبر داد و اضافه کرد: در همین مدت ۱۰۶۵ 
طرح پاک سازی نقاط آلوده و مبارزه با خرده فروشان 
در سطح محلات استان اجرا و در نتیجه این طرح ها 

۶۹۶۸ خرده فروش مواد مخدر دســتگیر و تحویل 
مرجع قضایی و ۳۱۴۳ معتــاد متجاهر جمع آوری 
شــدند.وی به ســوداگران مرگ و قاچاقچیانی که 
محورهای مواصلاتی اســتان اصفهان را برای انجام 
نیت پلید خود انتخاب می کنند، هشدار داد و گفت: 
تمام محورهای مواصلاتی، جاده های خاکی، مناطق 
بیابانی و کویری استان اصفهان به صورت هوشمندانه 
رصد می شود و این افراد مطمئن باشند که هیچ نقطه 

امنی در این استان برای آنها وجود نخواهد داشت.

جانشین فرمانده انتظامی اصفهان خبر داد:

امحای ۶ تن انواع مواد افیونی در اصفهان

۱۵ درصد از کودکان به رینیت آلرژیک مبتلا هستند 
فوق تخصص ریه گفت: به طور تقریبی ۱۰ تا ۱۵ درصد از کودکان شــش یا هفت ساله و ۲۰ تا ۳۰ 
درصد از نوجوانان و بزرگسالان جوان، به رینیت آلرژیک مبتلا هســتند که علائم آن می تواند از 
بسیار خفیف تا بســیار جدی متفاوت باشــد.عباس رضایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره 
آلرژی های فصلی یا رینیت آلرژیک اظهار کرد: رینیت و آســم اختلالات آلرژیک بسیار شایعی 

است و برخی پزشکان تصور می کنند که هر دو، بخشی از یک بیماری راه هوایی متحد هستند.
وی با بیان اینکه رینیت آلرژیک درمان نشده باعث تشدید و افزایش علائم آسم می شود، افزود: در 
افراد مبتلا به آسم و رینیت آلرژیک، زمانی که بیماری درمان می شود، علائم بهبود پیدا می کند.فوق 
تخصص ریه تصریح کرد: افراد باید از مواد محرک مانند دود تنباکــو خودداری کنند، باید از آلرژن ها 
در خانه به خصوص مایت های گردوغبار خانگی یا حیوانــات خانگی اجتناب کرد، پرهیز از مایت های 
گردوغبار خانگی تنها در صورتی موثر است که درمان کامل دوری از آلرژی زا شامل تشک، بالش و لحاف 
و بازدید از منزل توسط کارشناسان آموزش دیده انجام شود، استفاده از روکش های مخصوص تخت 
به خودی خود مفید نیست.وی ادامه داد: آلرژی به حیوان خانگی را تنها می توان با خارج کردن حیوان 
از خانه درمان کرد، البته ممکن است هنگام بازدید از مکان های دیگر، اجتناب از آلرژن ها امکان پذیر 
نباشد.رضایی با اشاره به درمان دارویی آلرژی فصلی گفت: در صورت وجود علائم خفیف یا متناوب 
آلرژی فصلی، قرص یا شربت آنتی هیستامین غیرآرام بخش مانند لوراتادین یا سیتریزین ترجیح 
داده می شود، زیرا موجب خواب آلودگی نمی شود، همچنین این موارد، علائم رینیت )به ویژه عطسه 
و آبریزش بینی( را تسکین می دهد، اما برای درمان انســداد بینی موثر نیست.وی با اشاره به درمان 
دارویی آلرژی فصلی برای علائم متوسط تا شدید یا پایدار اضافه کرد: اسپری استروئیدی بینی )مانند 
بودزوناید، مومتازون، فلوتیکاسون( برای علائم آلرژی فصلی متوسط تا شــدید یا پایدار، موثرتر از 
آنتی هیستامین هاست.فوق تخصص ریه اظهار کرد: داروهایی که پزشک تجویز می کند باید به طور منظم 
مصرف شود؛ قرص مونتلوکاست ممکن اســت به عنوان داروی اضافی در موارد دردسرساز استفاده 
شود، سایر داروها )از جمله کروموگلیکات( بی اثر است، اگر درمان دارویی بی اثر بود، باید به متخصص 
آلرژی، گوش و حلق و بینی یا متخصص اطفال مراجعه شود.وی ادامه داد: رینیت آلرژیک یا آلرژی 
فصلی نوعی بیماری است که در آن غشای مخاطی بینی متورم و تحریک می شود؛ این بیماری به دلیل 
حساسیت به علف یا گرده درختان، کنه های گردوغبار خانه یا گاهی حساسیت به کپک ایجاد می شود؛ 
این در حالی است که برای رینیت آلرژیک اصطلاح عمومی تب یونجه نیز مطرح است که به طور گسترده 
استفاده می شود، اما این اصطلاح نادرست است.رضایی گفت: به طور تقریبی ۱۰ تا ۱۵ درصد از کودکان 
شش یا هفت ســاله و ۲۰ تا ۳۰ درصد از نوجوانان و بزرگسالان جوان به رینیت آلرژیک مبتلا هستند 
که علائم آن می تواند از بسیار خفیف تا بســیار جدی متفاوت باشد.وی اضافه کرد: رینیت آلرژیک را 
می توان به طور موثر درمان کرد، بنابراین اگر رینیت فردی را آزار می دهد، باید به پزشــک مراجعه کند، 
به خصوص اگر تجربه مداومی از این بیماری دارید، همچنین علائم متوسط تا شدید رینیت آلرژیک 

دارای ویژگی های مرتبط با آسم )سرفه، خس خس سینه یا سفت شدن قفسه سینه( است.
 

آزادی ۴۴۲ زندانی جرائم غیر عمد استان از بند
باگذشت شاکیان و کمک خیران ۴۴۲ زندانی جرائم غیر عمد استان اصفهان به آغوش خانواده 
های خود بازگشتند.مدیر نمایندگی ستاد دیه اســتان اصفهان با اشاره به اینکه آزادی »زنان«، 
»بیماران« و »ســالمندان« در اولویت های رسیدگی ستاد مردمی دیه اســت، گفت: از ابتدی 
امسال تاکنون ۱۰ خانم و ۴۳۲ مرد محکوم مالی استان با بدهی ۴ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریالی از بند 
رهایی یافتند.اسد ا... گرجی زاده افزود: حدود هزار میلیارد ریال از این میزان بدهی را شاکیان 
بخشیدند و ۱۵ درصد آن را نیز محکومان اقساطی پرداخت خواهند کرد.وی گفت: هم اکنون ۳۱ 
خانم و ۹۴۴ آقا در ۱۲ ندامتگاه اســتان به دلیل بدهی مالی به سر می برند و چشم انتظار کمک 

خیران برای بازگشت به آغوش خانواده هستند.

خبر روزاخبار

سردار فدا: 

عملیات »طوفان الاقصی« 
جوانان فلسطین را به 

خودباوری رساند
فرمانده ســپاه صاحــب الزمان )عج( اســتان 
اصفهان گفت: عملیات طوفــان الاقصی هیمنه 
پوشالی اسراییل را از بین برد و جوانان فلسطین را 
به خودباوری رساند.به گزارش خبرگزاری تسنیم از 
اصفهان، سردار مجتبی فدا در تجمع مردمی مردم 
اصفهان در میدان امام حسین )ع( ضمن تسلیت 
شــهادت جمع کثیری از مردم مسلمان، زنان و 
کودکان در سرزمین اشغالی اظهار داشت: توان 
انسان از وحشی گری ها و بمباران های وحشیانه 
گرفته می شود.وی با بیان اینکه عملیات طوفان 
الاقصی جبهه مقاومت ضربه ای غیر قابل ترمیم 
برای اسراییل بود، ادامه داد: این عملیات امکان 
شکست رژیم صهیونیستی را فراهم کرد.فرمانده 
سپاه صاحب الزمان )عج( استان اصفهان  گفت: 
بنیان و اساس رژیم صهیونیستی بر قتل، کشتار، 
تجاوز و بی رحمی بنا نهاده شده است. زوال رژیم 
صهیونیستی از ۴۰ سال گذشته آغاز شده و امروز 
ســرعت گرفته و فراگیر و جهانی شده است.وی 
خاطرنشان کرد: تمام همت آمریکای جنایتکار 
بر این اســت که در دل منطقه خاورمیانه امنیت 
رژیم صهیونیستی را فراهم کند؛ اما امروز جبهه 
مقاومت و انقلاب اسلامی شرایطی را رقم زده که 
اسراییل ایده نیل تا فرات را فراموش کرده است.
سردار فدا اظهار داشت: اسراییل قصد داشت با 
آوردن مهاجران یهودی و افراد فاسد از کشورهای 
مختلف حرمت و قداست مســجدالاقصی را از 
بین ببرند و بــه جای آن معبد ســلیمان را به پا 
کند، رزمندگان فلسطین هشــدار دادند، نهیب 
زدند و صهیونیســت ها بارها با تجهیزات حمله 
کردند و زمانــی که کارد به اســتخوان رزمندگان 
فلسطین رســید عملیات طوفان الاقصی را اجرا 
کردند.وی اضافه کــرد: عملیات طوفان الاقصی 
هیمنه پوشالی اسراییل را به باد داد، این عملیات 
بیشترین تلفات را داشت.فرمانده سپاه صاحب 
الزمان )عج( اســتان اصفهان بیان کرد: دومین 
ظرفیت عملیات طوفان الاقصی قدرت بازدارندگی 
جبهه مقاومت بود و بازگرداندن مسئله فلسطین 
در رأس مسائل جهان اســلام دیگر ویژگی این 

عملیات محسوب می شد.

جامعه
شنبه ۲9 مهر ۱۴۰۲ / ۵ ربیع الثانی ۱۴۴۵ / ۲۱ اکتبر ۲۰۲۳ / شماره ۳9۳۱

جامعه
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان:

سهم تاثیر معدل پایه دوازدهم در کنکور سال ۱۴۰۳ تعیین شد
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان با اشــاره به برگزاری آزمون نهایی پایه دهم و یازدهم برای 
نخستین بار گفت: بر اساس مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی در کنکور سال آینده، میزان سهم تاثیر 
معدل به صورت قطعی در پایه دوازدهم، ۵۰ درصد است.محمدرضا ابراهیمی در نخستین جلسه ستاد 
آزمون های آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان اینکه در خردادماه سال ۱۴۰۳، تعداد ۱۰۲ هزار و ۴۲۱ 
دانش آموزان پایه های دهم، یازدهم و دوازدهم استان در امتحانات نهایی شرکت خواهند کرد، اظهار کرد: 
در این آزمون سهم پایه دهم ۳۳ هزار و ۴۸۵ نفر و پایه یازدهم ۳۴ هزار و ۷۹۰ نفر و پایه دوازدهم نیز ۳۴ 
هزار و ۱۴۶ نفر خواهد بود، البته به این میزان باید افرادی که قصد ترمیم معدل دارند را نیز اضافه کرد.وی، 
برپایی جلسات مستمر تا پایان فرآیند آزمون های نهایی دانش آموزان را ضروری دانست و افزود: تعداد 
۵۲ هزار و ۷۶۸ دانش آموز در نوبت خردادماه سال جاری در امتحانات نهایی با ۴۳۶ هزار و ۳۹۸ نفر درس 
در ۲۶ حوزه تصحیح و ۲۸۶ حوزه اجرا در فرآیند آزمون حضور داشتند.مدیرکل آموزش و پرورش استان 
اصفهان با اشاره به برگزاری آزمون نهایی پایه دهم و یازدهم برای نخستین بار از امسال، تصریح کرد: بر 
اساس مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی در کنکور سال آینده، میزان سهم تاثیر معدل به صورت قطعی 
در پایه دوازدهم، ۵۰ درصد خواهد بود.وی با بیان اینکه در مجموع بیش از ۱۰۲ هزار دانش آموز اصفهانی 
طی خردادماه در امتحان نهایی شرکت خواهند کرد، گفت: در حوزه سنجش آموزشی و پرورشی، جایگاه 
مطلوبی داریم که به دلیل خروجی امتحانات نهایی است، از این رو ضروری است، کمیته کیفیت بخشی 
آموزش در همه نواحی و مناطق برای ارتقای این حوزه تشــکیل شود.ابراهیمی درباره ضرورت تجزیه و 
تحلیل آماری گذشــته برای ایجاد یک خروجی مطلوب در زمان فعلی، افزود: در راستای ارتقای کیفی 

مدارس از هیچ گونه اقدامی مضایقه نخواهیم کرد و دانش آموزی نباید از مزیت آموزش عقب بماند.
 

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان: ۴۵ شهرک صنعتی در اصفهان 
خودروی آتش نشانی ندارند؛ 

عجیب اما  واقعی!
مدیرکل مدیریت استانداری اصفهان گفت: در حال حاضر تنها ۲۵ شهرک صنعتی در اصفهان ماشین 
آتش نشانی دارد و ۴۵ شهرک صنعتی هنوز به این خودروها تجهیز نشده اند.منصور شیشه فروش در 
گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به وجود ۷۰ شهرک صنعتی در استان اصفهان اظهار داشت: از ابتدای 
سال جاری تاکنون ۲۳ مورد حادثه در این شهرک ها و واحدهای صنعتی اتفاق افتاده است.وی با بیان 
اینکه مدیریت بحران استانداری اصفهان دستورالعمل پیشــگیری و کنترل حریق را به شهرک های 
صنعتی ابلاغ کرده است، ابراز داشت: در حال حاضر تنها ۲۵ شهرک صنعتی در اصفهان ماشین آتش 
نشانی دارد و ۴۵ شــهرک صنعتی هنوز به این خودروها تجهیز نشــده اند.مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری اصفهان با بیان اینکه تاکید مدیریت بحران استان اصفهان تکمیل تجهیزات آتش نشانی و 
ایمنی در شهرک های صنعتی است، تصریح کرد: این امر باید در شهرک های صنعتی دارای صنایعی که 
تولیدات اشتعال زا دارند، بیشتر مورد توجه باشد.وی با اشاره به لزوم تجهیز شهرک های صنعتی استان 

اصفهان به پد بالگرد نیز گفت: باید همه شهرک های صنعتی به این پد تجهیز شوند.
 

رقابت ۴ هزار دانش آموز ایرانی در کار سوق المپیاد هندسه
رییس اداره استعدادهای درخشان و دانش پژوهان جوان اداره کل آموزش و پرورش اصفهان از حضور و 
رقابت چهار هزار دانش آموز از سراسر کشور در کار سوق المپیاد هندسه ایران خبر داد.احسان صنعت کار در 
گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره برگزاری دهمین کار سوق المپیاد هندسه ایران، اظهار کرد: هدف از برپایی 
این برنامه آشنایی دانش آموزان با مفاهیم هندسی و کاربرد آن در مسائل مختلف است.وی با اشاره به 
اینکه استقبال دانش آموزان در دهمین کار سوق المپیاد هندسه ایران به نسبت سال گذشته نزدیک به ۷۰ 
درصد رشد داشته است، افزود: در این دوره حدود چهار هزار دانش آموز به صورت قطعی ثبت نام کردند.

با مسئولان

خطر فرونشست در کمین بیش از ۴۰ مدرسه در اصفهان؛

الف-ب-فرونشست!

 مدیرکل نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس استان 
اصفهان با اشــاره بــه شناســایی ۴۰ مدرســه دچار 
فرونشســت در اصفهــان گفــت: ۴۰۸ کلاس و ۱۸ هــزار و ۲۳۰ نفر 

دانش آموز بر اثر فرونشست زمین دچار آسیب دیدگی شده است.
مجید نســیمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره طرح بازســازی 
مدارس آسیب دیده از فرونشست اظهار کرد: ۳۱ مدرسه با ۳۰۰ کلاس 
درس و ۱۳ هزار و ۴۰۰ دانش آموز در نواحی چهار، پنج، شش و مناطق 
برخوار، پیربکران، فلاورجان، شاهین شهر براثر فرونشست زمین دچار 

آسیب بیشتری شده و باید تخریب و بازسازی شود.
وی با بیان اینکه در کل استان ۴۰ مدرســه با ۴۰۸ کلاس و ۱۸ هزار و 
۲۳۰ نفر دانش آموز براثر فرونشســت زمین دچار آسیب دیدگی شده 
است، افزود: ۹ مدرســه با ۱۰۸ کلاس و چهار هزار و ۸۳۰ دانش آموز 

نیازمند ترمیم و مقاوم سازی است.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان اصفهان با اشاره به 
انعقاد قرارداد طی سال جاری برای ساخت ۲۳ مدرسه آسیب دیده از 
فرونشست در استان تصریح کرد: این مدارس با ۱۷۱ کلاس درس در 
نواحی چهار، پنج، شش و مناطق برخوار، فلاورجان و پیربکران است.

وی ادامه داد: از این تعداد، شــش پروژه در ناحیه چهار با ۵۱ کلاس 

درس، هشــت پروژه در ناحیه پنج با ۵۷ کلاس درس، سه پروژه در 
ناحیه شش اصفهان با ۱۸ کلاس درس، سه پروژه در شهرستان برخوار 
با ۲۷ کلاس درس، دو پروژه با ۱۲ کلاس درس در شهرستان پیربکران 
و یک پروژه با شش کلاس درس در فلاورجان آغاز شده و پیش بینی 
می شود دو مدرسه شش کلاسه در ناحیه چهار و پنج اصفهان تا پایان 

امسال بهره برداری شود.
نســیمی گفت: بر اساس اســتعلام کارشناســان از مناطق و نواحی 
آموزش و پرورش، بیش از ۱۰ هــزار کلاس درس با قدمت بالای ۴۰ 
سال قبل از ۱۳۶۰ در سطح اســتان وجود دارد که با روش های سنتی 
و بدون در نظر گرفتن آیین نامه های خاص ساخته شده است که ۳۰ 

درصد فضای آموزشی سطح استان را در بر می گیرد.
وی اظهار کــرد: مطابق برآوردها نزدیک به ســه هــزار کلاس درس 
فرسوده نیازمند بازســازی و اقدامات فوری است که برای جایگزین 
کردن آنها باید از ظرفیت مجمع خیران مدرسه ساز و اعتبارات دولتی 

بهره مند شویم.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس اســتان اصفهان افزود: از 
مجموع کل کلاس های فعال در استان اصفهان، قدمت ساخت حدود 
۱۳ هزار و ۷۰۰ کلاس درس بین سال های ۶۰ تا ۷۶ است و نزدیک به 

۹ هزار و ۴۰۰ کلاس درس بعد از سال ۷۶ در استان ساخته شده اند.
وی تصریح کرد: تقسیم بندی مدارس در اســتان اصفهان بر اساس 
ویرایش دوم آیین نامه زلزله طی تدوین سال ۱۳۷۴ انجام شده است. 
ساختمان هایی که بعد از این ســال و مطابق با ویرایش آیین نامه در 
سطح استان ســاخته شــدند، جزو بناهای محکم و پایدار در مقابل 

زلزله شناخته شده اند.
نسیمی گفت: بر اساس گزارش ها مدارس احداث شده بین سال های 
۶۰ تا ۷۶ با صرف هزینه هایی نیازمند مقاوم سازی هستند تا با پایداری 
آن ها در زمان زلزله با فروریزش، آسیب های جانی برای دانش آموزان 
نداشته باشد. عمارت های قبل از سال ۶۰ با توجه به قدمت و شرایط 
ســاخت به طور عمده مدارســی هســتند که صلاح نیســت آن ها را 

مقاوم سازی کنیم و باید به تدریج از صحنه آموزش حذف شوند.
وی خاطرنشــان کرد: بر اســاس اطلاعات شناســنامه مدارس، در 
شهرستان اصفهان سرانه فضای آموزشی ۶.۲۶ متر مربع است. به رغم 
تلاش هایی که انجام شده هنوز در ســطح شهرستان های استان ۱۶۱ 
فضای دونوبته شامل ۳۳۲ آموزشگاه، ۶۵ فضای دونوبته شامل ۱۳۰ 
آموزشگاه در نواحی شش گانه شهرستان اصفهان و در مجموع استان 

۲۲۶ فضای دونوبته شامل ۴۵۲ واحد آموزشی وجود دارد.



برای میزبان بودن چهارچوب و پروتکل هایی از طرف 
فدراسیون ورزش جانبازان و معلولین اعلام می شود 
و تیم میزبان صرفا برگزار کننده رویداد ورزشی این 
مرحله است که در برابر اسکان و خوراک تیم های 

ورزشی هیچ گونه مسئولیتی ندارد

۱۲۳ ایستگاه ورزش صبحگاهی در کلان شهر اصفهان فعال است
مسئول کمیته ورزش روزانه استان اصفهان گفت: ۱۲۳ ایستگاه ورزش صبحگاهی در کلان شهر اصفهان فعال است و در هر ایستگاه بین ۲۰ تا ۱۲۰ نفر روزانه به 
طور منظم ورزش می کنند.محمدعلی اساسی روز پنجشنبه در حاشــیه برگزاری همایش بزرگ ورزش صبحگاهی به مناسبت گرامیداشت هفته تربیت بدنی 
و ورزش در میدان امام)ره( اصفهان به خبرنگار ایرنا گفت:این همایش تحت عنوان سحرخیزان و با حضور افزون بر یک هزار ورزشکار مرد برگزار و مقرر شد در 
هفته آینده مشابه این همایش در یکی از باغ های بانوان کلان شهر اصفهان برگزار شود.وی ادامه داد: ورزش روزانه از زیرمجموعه های ورزش همگانی و شامل 
ورزش صبحگاهی و عصرگاهی است و در هردوی آن ها توصیه می شــود مدت زمان ورزش کردن بین ۳۰ تا ۴۰ دقیقه، همراه با ۱۰ دقیقه پیاده روی باشد.وی 
خاطرنشان کرد: انجام صحیح حرکات ورزشی بسیار مهم است به ویژه آن که میانگین سن افراد شرکت کننده در ورزش های صبحگاهی حدود ۵۵ سال است و 
برای جلوگیری از آسیب دیدگی توصیه شده زیر نظر افراد مجرب حرکات ورزشی انجام شود.وی تاکیدکرد: برای جلوگیری از آسیب دیدگی ها توصیه می شود 
در ورزش صبحگاهی از اجرای حرکات جهشی و پرتابی اجتناب شود و بیشتر حرکات »ایزومتریک« و »هوازی« انجام شود.به گزارش ایرنا، ۲۶ مهر تا ۲ آبان  

هفته تربیت بدنی نام گذاری شده است.
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 هنوز درباره بازی الاتحاد و سپاهان تصمیمی نگرفته ایم
دبیرکل کنفدراسیون فوتبال آســیا در گفت وگویی که با روزنامه الریاضیه عربستان داشت، گفت: 
کمیته انضباطی هنوز تکلیف دیدار ســپاهان و الاتحاد را مشــخص نکرده است.به گزارش ایمنا، 
ویندرسو جان، دبیرکل کنفدراسیون فوتبال آسیا در گفت وگویی که با روزنامه الریاضیه عربستان 
داشت درباره آخرین وضعیت دیدار سپاهان برابر الاتحاد عربستان سخن به میان آورد.وی گفت: 
ما تصمیم گرفتیم که جهانگیر بیگلری، رییس کمیته انضباطی کنفدراســیون فوتبال آسیا و بندر 
الحمیدانی، عضو عربستانی این کمیته را به خاطر جلوگیری از به وجود آمدن هر گونه شائبه ای از 
کمیته رای گیری درباره بازی سپاهان و الاتحاد کنار گذاریم. کاملا طبیعی است هر شخصی که به 
نوعی به دو باشگاه پیوند داشته باشد از کمیته تصمیم گیری کنار گذاشته شود.مجمع فوق العاده 
کنفدراسیون فوتبال آسیا با حضور مجازی جانی اینفانتینو، رییس فیفا و شیخ سلمان بن ابراهیم 
آل خلیفه، رییس کنفدراسیون فوتبال آسیا برگزار شد. یکی از موضوعات مهم این نشست، انتخاب 
اعضای کمیته های انضباطی آسیا بود که در این جلســه جهانگیر بیگلری از ایران به عنوان رییس 
جدید کمیته انضباطی و اخلاق کنفدراسیون فوتبال آسیا انتخاب شد.دبیرکل کنفدراسیون فوتبال 
آســیا درباره رای نهایی دیدار الاتحاد و ســپاهان گفت: کمیته انضباطی در شرایط کنونی در حال 
بررسی مدارک و مستندات موجود اســت. در حال حاضر زمان اعلام رای نهایی را نمی دانم. یک 
کمیته مستقل در حال بررسی این موضوع است و هیچ مسئولی در صادر شدن این رای دخالت 
ندارد.دیدار سپاهان و الاتحاد قرار بود در هفته دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا در اصفهان 

برگزار شود که در نهایت تیم عربستانی حاضر نشد وارد زمین شود.
 

مدیر اینتر:  احتمال خرید طارمی در ژانویه کم است
در حالی که طی چند روز گذشته شایعات در مورد انتقال طارمی به اینتر در ژانویه از سوی رسانه های 
ایرانی مطرح شده بود، جوزپه ماروتا، مدیر باشــگاه اینتر اعلام کرد که احتمال انجام این انتقال 
کم است.او گفت: »طارمی در ژانویه؟ بعید می دانم. اما ما اینتر هستیم. باید همه حالت ها را در 

نظر بگیریم. همین حالا هم بازیکنان زیادی به تیم آمدند مثل مارکوس تورام، سومر و بقیه«.
بعد از عملکرد و فرم بــی نظیر مهدی طارمی در پورتــوی پرتغال، این بازیکن در تابســتان مورد 
توجه میلان قرار گرفت و حتی در مذاکراتی پیشــرفته با این تیم، در آستانه امضای قراردادی با 
قرمزپوشان میلان قرار گرفت؛ اما در نهایت مذاکرات به بن بست رسید و به دلیل برآورده نشدن 
توقعات طارمی از نظر دســتمزد این انتقال تاریخی صورت نپذیرفت تا این ستاره ایرانی در پورتو 
بماند و این فصل را هم با درخشش برای این تیم آغاز کند. او تاکنون برای پورتو در ۱۵8 مسابقه 
8۲ گل به ثمر رسانده است.با ادامه درخشش او در تیم پرتغالی این بازیکن این بار مورد توجه تیم 
دیگر شهر میلان قرار گرفت. کوریره دلو اسپورت و گاتزتا دلو اسپورت از احتمال انتقال این ستاره 
ایرانی به اینتر در ژانویه خبر داده بودند؛ اما به نظر می رســد که برای مشخص شدن مقصد بعدی 

طارمی باید تا تابستان آینده صبر کرد.

نقل و انتقالات لیگ برتر والیبال بانوان:

فریبا صادقی ،هدایت بلندقامتان سپاهان را بر عهده گرفت
سرپرست پیشــین هیئت والیبال اســتان اصفهان هدایت نیمکت والیبال بانوان سپاهان را در 
دســت گرفت.فریبا صادقی، پرافتخارترین بانوی والیبال بانوان ایران سکان هدایت تیم والیبال 
بانوان ســپاهان در لیگ برتر ۱۴۰۲ را بر عهده گرفت.صادقی، ســرمربی گری تیــم ملی والیبال 
بانوان بزرگســالان، جوانان و نوجوانان در ســطح ملی را در رزومه دارد.او همچنین توانســته در 
قامت سرمربی ذوب آهن هر ســاله جزو ۳ تیم برتر لیگ باشد.در کارنامه پرافتخار این سرمربی 
اصفهانی همچنین نایب رییسی فدراســیون والیبال نیز به عنوان نماینده ای از والیبال اصفهان به 

چشم می خورد. 

زشکافه ورزش ور

دبیر هیئت ورزش های جانبازان و معلولان استان:

زیرساخت های اصفهان برای بسکتبال با ویلچر آماده است

دبیر هیئت ورزش های جانبــازان و معلولان اســتان اصفهان گفت: به 
مراتب دردسرهای میزبانی بیشتر از اعزام است، اما با توجه به اینکه ما 
زیرساخت های میزبانی را داشته ایم ، ورزشــکاران می توانند در فرصت 
اندکی تا زمان آماده سازی و شرکت در مسابقات، تعداد تمرینات بیشتری 

را با همدیگر انجام دهند.
محمدصادق پسندیده درگفت وگو به ایسنا در خصوص میزبانی اصفهان 
در رقابت های بسکتبال با ویلچر مردان، اظهار کرد: مرحله اول لیگ ملی 
بسکتبال با ویلچر در گروه ب باشگاه های کشــور و به میزبانی نماینده 
اصفهان، گل نور برگزار شــد، در این گروه ۵ تیم حاضــر بودند که گل نور 
اصفهان، آسایشگاه فیاض بخش مشهد، جانبازان فارس، پگاه فارس و 
هیئت بم حضور داشتند که به صورت دوره ای به رقابت پرداختند و در نهایت 
تیم آسایشگاه فیاض بخش مشــهد، گل نور اصفهان، جانبازان فارس، 
پگاه فارس و هیئت بم به ترتیب اول تا پنجم در این دوره از مرحله شدند.

وی با اشاره به اینکه درمرحله برگشت، این مسابقات به میزبانی هیئت 
بم برگزار می شــود که امتیازات در مجموع دوره رفت و برگشت تیم های 
صعود کننده رادر مرحله بعد مشخص می کند، افزود: بعد از آن رقابت با 
برترین های گروه الف که به همین ترتیب مســابقات برگزار شده است، 

مسابقات پلی آف هم در مرحله بعد انجام می شود.
دبیر هیئت ورز شهای جانبازان و معلولان استان اصفهان ادامه داد: گل نور 
اصفهان با نظر مثبت به هیئت مدیره و مدیرعامل این تیم، تیم بسکتبال 
با ویلچر را مشارکتی به این باشگاه داده  شده است که از این تیم حمایت 
می کند. تقریبا سه سال باشگاه مخابرات حامی مالی این تیم بود و بر 

تصمیمات مدیریت مخابرات دیگر حمایت مالی از این تیم نمی کنند.
وی با بیان اینکه امسال تیم گل نور اصفهان پا به عرصه حمایت از ورزش 
جانبازان و معلولین گذاشته و تیم بسکتبال با ویلچر را با ظرفیت 8۰ درصد 
بومی و ۲۰ درصدغیربومی این باشگاه را در اختیار گرفته است، گفت: برای 
میزبان بودن چهارچوب و پروتکل هایی از طرف فدراسیون ورزش جانبازان 
و معلولین اعلام می شود و تیم میزبان صرفا برگزار کننده رویداد ورزشی 
این مرحله است که در برابر اسکان و خوراک تیم های ورزشی هیچ گونه 
مسئولیتی ندارد. همانطور که براساس آن پروتکلی که فدراسیون برای 
میزبان های مراحل مختلف مشخص کردند، این دوره نیز به همین شکل 
بود.پسندیده، درباره برگزاری مســابقات اضافه کرد: مجموعه ورزشی 
شهید میثمی برای برگزاری این مسابقات کامل در اختیار بود که از لحاظ 
سخت افزار مورد تایید و استاندارد است. به طور کلی مشکلی نداشت و 

داوران نیز از سمت فدراسیون جانبازان و توان یابان تامین می شدند که  
داوری ها یک رویداد مستقل در ورزش است.

دبیر هیئت ورزش های جانبازان و معلولان استان اصفهان تصریح کرد: در 
نهایت ۵ تیمی که در این گروه رقابت کردند در مقام های اول تا پنجم قرار 
گرفتند، البته این رده بندی صرفا برای چیدمان در جدول مسابقات بوده 

و کسب مقام ها در مرحله بعد نیز مشخص می شود.
پسندیده تاکیدکرد: هنگامی که تیمی در قالب یک رویداد ورزشی شرکت 
می کند جدا از اینکه نگاهی به شرکت کردن در مسابقه را دارد، در صورتی 
که اختیار، ظرفیت و بستر مناسبی را داشته باشد، این میزبانی را قبول 
می کند. به مراتب دردســرهای میزبانی بیشتر از اعزام است. با توجه به 
اینکه ما زیرساخت مهیای میزبانی را داشته ایم و ورزشکاران ما می توانند 
در فرصت اندکی، تا زمان آماده ســازی و شــرکت در مسابقات، تعداد 
تمرینات بیشتری را با همدیگر انجام دهند که در آخر این میزبانی انجام 
شــد.مرحله رفت مسابقات لیگ ملی بســکتبال با ویلچر باشگاه های 
کشــور در گروه »ب« به میزبانی اصفهان برگزار شد که تیم بسکتبال با 
ویلچر گلنور اصفهان با سه پیروزی و یک شکست راهی دور برگشت این 

مسابقات می شود.

شوک به بارسا؛ شش سال زندان برای رییس!
قاضی پرونده جنجالی نگریرا که پیش از این باشگاه بارسلونا در پرداخت رشوه به این نایب رییس 
سابق کمیته داوران متهم شناخته بود، حالا اتهام جدیدی را متوجه رییس این باشگاه کرده است.

به تازگی اعلام شــد که قاضی این پرونده به لاپورتا اعلام کرده که شخصا با اتهام پرداخت رشوه به 
مقام دولتی روبه رو است و باید برای دفاع از خودش در دادگاه حضور پیدا کند و توضیحاتی را در 
این زمینه ارائه کند. حالا رییس دادگاه تحقیقاتی اســپانیا قرار است مراحل تحقیق از لاپورتا را در 
کنار دیگر رؤسای سابق بارسا که با اتهاماتی مشــابه روبه رو هستند، انجام دهد و در صورتی که در 
طول این تحقیقات ثابت شود که او به صورت مستقیم در این پرونده دست داشته، ممکن است 
با حبسی طولانی مدت مجازات شود. روزنامه موندو دیپورتیوو مدعی شده است که سختگیری 
دادگاه اسپانیا در این زمینه بسیار زیاد و جدی اســت و این احتمال وجود دارد که لاپورتا با حکم 
زندان بین شش تا هفت سال روبرو شود که قابل بخشش هم نیست. این خبر بسیار بدی برای 
بارسلونا در این بازه زمانی است و بسیاری از هواداران این تیم نگران هستند که این وضعیت روی 
روحیه و ذهن بازیکنان هم تاثیر بگذارد و در نهایت منجر به افت این تیم در این مقطع از فصل شود.

 

بازی خداحافظی »لئو مسی« در بارسلونا!
مســی در حالی مجبور به ترک باشگاه بارسلونا شــد که انتظار چنین اتفاقی را نداشت و گرفتن این 
تصمیم پیش بینی نشده برایش بسیار دشوار بود. این ستاره آرژانتینی به دلیل شرایط مالی بحرانی 
بارسا نتوانست قراردادش را با آنها تمدید کند و در نهایت راهی پاری سن ژرمن شد و پس از پایان مهلت 
قراردادش با پی اس جی هم تصمیم گرفت به باشگاه سابقش برنگردد و فوتبال اروپا را ترک کند.او در 
حال حاضر در اینترمیامی در لیگ فوتبال آمریکا توپ می زند؛ اما در روزهای اخیر صحبت های زیادی 
درباره احتمال بازگشت او به بارسا برای برگزاری یک بازی خداحافظی به گوش می رسد که حالا دکو آنها 
را تایید کرده است. مدیر ورزشی جدید بارسا در این باره گفت:» من فکر می کنم یک بازی خداحافظی 
برای او برگزار خواهد شد؛ اما شاید این دیدار در ورزشگاه جدید و زمانی که همه چیز تکمیل شد، برگزار 
شود. او همیشه بزرگ ترین اسطوره این باشگاه خواهد بود. بارسا اسطوره های زیادی مانند کرویف 
و رونالدینیو داشته؛ اما مسی احتمالا بزرگترین اسطوره ما خواهد ماند. این بازیکن قطعا یک بازی 
خداحافظی با پیراهن بارسلونا برگزار خواهد کرد؛ اما هنوز نمی دانیم که برگزاری این مسابقه دقیقا در 
چه زمانی امکان پذیر خواهد بود. او در حال بازی است و من امیدوار هستم که چندین سال دیگر هم در 
فوتبال بماند چون افرادی که فوتبال و او را دوست دارند، از دیدنش در زمین خوشحال خواهند شد.«

 

آغاز سنگین ترین دوران مصدومیت »نیمار«
کاپیتان تیم ملی برزیل، در جریان بازی های مقدماتی جام جهانی در آمریکای جنوبی، برای تیم ملی 
برزیل مقابل اروگوئه به میدان رفته بود که در دقیقه ۴۴ دچار مصدومیتی شــدید از ناحیه زانو شد. او 
خودش در همان لحظات اولیه متوجه شدت وضعیتش شد و درخواست حضور سریع پزشکان را داد و 
دقایقی بعد با تیم پزشکی در حالی که اشک می ریخت، زمین را ترک کرد. این بازیکن در یک پست در 
شبکه های اجتماعی اش در مورد پذیرفتن تقدیر الهی، خود را برای بدترین خبرها در مورد مصدومیت 
آماده کرد.کادر پزشکی تیم ملی برزیل با دعوت کردن طرفداران و خبرنگاران به آرامش، از آنها خواست تا 
انجام آزمایشات بیشتر صبر کنند و با وجود اینکه در همان لحظات اولیه و با علائم اولیه نیمار، بیشترین 
شک به پارگی رباط صلیبی او می رفت، این امیدواری به وجود آمد که شاید آسیب دیدگی او در این حد 
شدید نباشد.اما در نهایت بدترین خبر ممکن برای نیمار منتشر شد. چرا که عکسبرداری های تکمیلی 
از زانوی پای چپ او نشــان می دهد که این فوق ســتاره برزیلی دچار پارگی رباط صلیبی، بدترین نوع 
مصدومیت ممکن زانو شده است و با توجه به جنس این مصدومیت، حداقل شش ماه از میادین دور 
خواهد بود.نیمار در گذشــته هم با انواع مصدومیت های زانو لیگامنت و همسترینگ دست به گریبان 

شده بود و بارها با چهره ای گریان به همراه کادر پزشکی زمین را ترک کرده بود.

خبر  روز

طارمی و شکنجه 
سیستماتیک در پرتغال!

دیوگو فاریا، مدیر تولید محتوای بخش رسانه 
ای باشــگاه پورتو مهمان یکی از برنامه های 
شبکه رسمی این باشــگاه بود. او در بخشی 
از این برنامه به صحبــت در خصوص مهدی 
طارمی و هجمه های ناجوانمردانه ای که علیه 

این بازیکن شکل گرفته به صحبت پرداخت.
فاریا در برنامه یونیورسو پورتو دا بانکدا گفت: 
»مکالمات اتاق VAR منتشر شده که نشان 
دهنده اثــرات آزاد و اذیت مهدی طارمی طی 

چند سال اخیر از سوی هواداران رقباست.«
صحبت های فاریا به دیــدار پورتو مقابل آروکا 
برمی گردد. جایی که داور ابتدا خطای پنالتی به 
روی طارمی را اعلام کرد اما پس از اینکه توسط 
کمک داور ویدئویی به کنار زمین فراخوانده شد 
تا صحنه را مورد بازبینی قرار دهد، مشخص شد 
ارتباط با اتاق VAR قطع شده و داور بازی بدون 
بررســی صحنه و تنها از طریق تماس تلفنی با 
کمک داور ویدئویی، تصمیم خود را تغییر داد.
حالا نیز مکالمات اتاق VAR با داور مســابقه 
در آن بازی منتشر شده اســت. جایی که داور 
ویدئویــی می گوید: »آنچه کــه درون محوطه 
جریمه اتفاق می افتد این است که یک سانتر 
توســط بازیکن پورتو صورت می گیرد و پیش 
از آنکه توپ بــه آن نقطه برســد، بین بازیکن 
آروکا و طارمــی برخوردی صــورت می گیرد. 
طارمی پیش از رســیدن توپ، شبیه سازی را 
آغاز کرده اســت.«فاریا نسبت به نوع صحبت 
های کمک داور ویدئویی معترض است و می 
گوید این آزار و اذیت های طارمی و شکنجه های 
سیســتماتیک او، »توسط مطبوعات لیسبون 
و رسانه هایی که دشمن باشگاه پورتو هستند، 
تبلیغ می شود«.او همچنین به صحبت درباره 
اظهارنظر عجیب کارلوس خاویر، پیشکسوت 
باشگاه اســپورتینگ درباره طارمی پرداخت و 
گفت: »آنچه خطرناک است، اظهارات کارلوس 
خاویر اســت که تقریبا سه هفته پیش صورت 
گرفت و حمله نژادپرســتانه ای به طارمی بود. 
موضوع هنوز خاموش نشده است زیرا آنها سعی 
دارند اوضاع را تغییر دهند و جلادها را قربانی 
نشان دهند و از قربانی، یک جلاد بسازند. وسط 

این داستان، طارمی قربانی شده است.«

فوتبال جهان

عکس خبر  

مربی موفق به 
لیگ برمی گردد

مازیــار زارع در پایــان فصل 
گذشــته به خاطر کم توجهی 
مدیران شهرســتان و استانی 
به تیــم ملوان از ســمت خود 
اســتعفا کرد. بعد از استعفای 
مازیــار زارع به نظر می رســد 
توجــه مدیــران اســتانی و 
شهرستان به تیم ملوان بیشتر 

شده است.

عضو تیم ملی جودوی نابینایان و کم بینایان با گلایه از 
بی توجهی مسئولان استان اصفهان گفت: صدها وعده 
به من داده شد؛ اما یکی از آنها عملی نشد و به این خلف 

وعده ها عادت کرده ام.
میثم بنی طبا، ملی پــوش وزن ۶۰ کیلوگــرم جودوی 
نابینایــان در گفت وگو با خبرنــگار ایرنا و با اشــاره به 
اعزام خود به چهارمیــن دوره بازی های پاراآســیایی 
اظهار داشــت: در دوره گذشــته با هدایــت محمدرضا 
حاج یوسف زاده نتایج درخشانی کسب کردیم. امیدوارم 
بتوانیم نتایج بهتری از جاکارتا را در هانگژو ثبت کنیم. 
من در ۲ سال گذشــته ۳ مدال طلاو یک برنز جهانی، 
آسیایی و گرند پریکس کسب کردم؛ اما رفتار مسئولان 

استان اصفهان با من در شأن یک ورزشکار نیست.
عضو تیم ملی جودو نابینایــان ادامه داد: در آذربایجان 
شرقی دانشــجو هستم و با نام این اســتان به یکی از 
رقابت های بین المللی اعزام شــدم. آن زمان ۱۳ نفر از 
استان اصفهان به دیدار من آمدند تا به اصفهان برگردم و 
صدها وعده داده شد؛ اما تاکنون یکی از آنها عملی نشده 
است. همان روز به مدیرکل ورزش و جوانان استان گفتم 
که دلخوش به وعده شما نیســتم؛ اما بهتر است جای 
وعده احترام را نگه دارید چون احترام برای من بالاتر از 
وعده است. احترام برای من دیده شدن است تا پیش 

خانواده ام سربلند باشم.
دارنده مدال برنز بازی های پاراآسیایی جاکارتا گفت: من 

با نام اصفهان به مسابقات بین المللی اعزام می شدم و 
امید به وعده مسوولان برای توجه داشتم. متاسفانه ما 
در رسانه ها دیده نمی شویم و موجب شده تا مسئولان 
استانی اهمیتی به ما ندهند. زمان بازگشت از قهرمانی 
آسیا هیچ کسی به فرودگاه نیامد و بعد از آن نیز هزار بهانه 
برای این کار خود آوردند. یک بار اعلام کردند که ما زمان 
پرواز شما را نمی دانستیم در حالی که وظیفه آنها بود که 

هم پرواز را رزرو کنند و هم برنامه ریزی داشته باشند.

دارنده طلای جودوی نابینایان جهان:

 به بدقولی مسئولان استانی عادت کرده ام



در قالب ششمین برنامه »مردم سلام«:

شهرداراصفهانبااهالیمنطقه۱۳دیدارمیکند
رییس اداره هماهنگی ارتباطات شهرداری اصفهان گفت: ششمین دیدار صمیمانه شهردار اصفهان با عنوان 
»مردم سلام« روز دوم آبان ماه سال جاری با اهالی منطقه ۱۳ شهرداری این کلان شهر در مسجد امام حسن 
عسکری )ع( برگزار خواهد شــد.عرفان امینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: ویژه برنامه »مردم 
سلام« با هدف گفت وگو و بررسی مسائل شهروندان به صورت میدانی و بسترسازی مشارکت مردمی در 
رفع مسائل شهری، با محوریت مساجد و به صورت مستمر در مناطق پانزده گانه شهرداری اصفهان برگزار 
خواهد شد.وی با بیان اینکه شهردار اصفهان در نخستین برنامه چهره به چهره روز دوم خردادماه با شهروندان 
منطقه یک اصفهان دیدار و گفت وگو کرد، افزود: در دومین گام اجرای این برنامه نیز، روز سه شنبه، شانزدهم 
خردادماه، شهردار این کلان شهر، مدیر منطقه ۱۵ شــهرداری و معاونان وی، پس از نماز مغرب و عشا در 
مسجدالقائم )عج( واقع در خیابان جی، نرسیده به امامزاده ابوالعباس حضور یافتند و با شهروندان این 
منطقه دیدار و گفت وگو کردند.رییس اداره هماهنگی ارتباطات شــهرداری اصفهان با بیان اینکه سومین 
دیدار صمیمانه شهردار اصفهان با عنوان »مردم سلام« با اهالی منطقه ۱۴ روز سه شنبه، سی ام خردادماه، 
در خیابان لاله شمالی خیابان مهدیه، مسجد المهدی )عج( و چهارمین برنامه نیز سیزدهم تیرماه با اهالی 
منطقه دو در حسینیه انصارالحسین )ع( برگزار شد، گفت: پنجمین برنامه به میزبانی منطقه سه شهرداری 
اصفهان روز سه شنبه، چهارم مهرماه سال جاری بعد از نماز مغرب و عشــا در مسجد نورباران برگزار شد و 

شهردار این کلان شهر، مدیر منطقه سه شهرداری و معاونان وی با شهروندان این منطقه دیدار کردند.
 

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان:

ویژهبرنامه»واقعه«بهزودیدرشبکههایاجتماعیقرار
خواهدگرفت

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان گفت: این سازمان برای نخستین بار اقدام به تهیه 
ویژه برنامه ای در خصوص مرگ و معاد با عنوان »واقعه« کرده است.علی حاجیان در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا، اظهار کرد: سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان اقدام به برگزاری نخستین برنامه تصویری 
درباره گفت وگوهایی پیرامون مرگ و معاد با عنوان »واقعه« کرده است.وی افزود: این برنامه با حضور 
اســاتید مختلف در حال برنامه ریزی است و نخستین ضبط آن با حضور اســتاد طاهرزاده انجام شده 
است.مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان تصریح کرد: در این ویژه برنامه تصویری در 
باب بسیاری از موضوعاتی که کمتر به آن پرداخته شده است، گفت وگو خواهد شد.وی خاطرنشان کرد: 
این ویژه برنامه پس از اتمام ضبط و تهیه، در شبکه های اجتماعی در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت، 

همچنین پس از انجام هماهنگی های لازم از طریق رسانه های رسمی نیز پخش خواهد شد.
 

آغازعملیاتعمرانیتکمیلخیاباندستگرددرمنطقه۱۳اصفهان
مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان گفت: با تملک و آزادســازی آخرین ملک در مسیر خیابان دستگرد 
عملیات عمرانی تکمیل این خیابان آغاز شد.جواد کشانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به اینکه با 
تملک و آزادسازی آخرین ملک در مسیر خیابان دستگرد عملیات عمرانی تکمیل این خیابان آغاز شد، 
اظهار کرد: طرح آزادسازی خیابان دستگرد مربوط به بیش از ۲۰ سال گذشته است که در مقاطع مختلف 
این پروژه تا این مرحله انجام شده است.وی افزود: دو ملک باقی مانده در این خیابان مدت ها مسیر تردد 
اهالی را مسدود کرده بود که پس از پیگیری های مداوم در روزهای پایانی سال گذشته یکی از آن ها تملک 
و آزادسازی و مراحل آزادسازی قانونی ملک باقی مانده نیز به تازگی طی شده است که در مجموع این دو 
ملک با اعتباری بالغ بر ۱۰۰ میلیارد ریال به شهرداری منطقه ۱۳ اصفهان برای تخریب و احداث خیابان 
دستگرد واگذار شد.مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان تصریح کرد: با توجه به مطالبات مردمی و طولانی 
شدن زمان اجرای این پروژه بلافاصله عملیات عمرانی و ترافیکی تکمیل این خیابان با اعتباری بالغ بر ۵۰ 

میلیارد ریال آغاز شده و به زودی به بهره برداری خواهد رسید.

اخبار

دستاورد های جایزه مصطفی )ص( برای اصفهان چه بود؟

اعتباری که جهانی است

پنجمیــن دوره جایزه مصطفــی مهرماه امســال برای 
نخستین بار به میزبانی کلان شــهر اصفهان با حضور 
دانشگاهیان، نخبگان، فرهیختگان و ۱۵۰ نفر از دانشمندان بین المللی برگزار 
شد تا آورده های قابل توجهی برای شهر و مردم نصف جهان داشته باشد و 

هویت آن را به جهانیان نشان دهد.
مصطفی نباتی نژاد، رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان 
گفت: در نظر داشتیم تا در شــهر اصفهان رویداد معتبری که کانون توجه 
رسانه ها قرار بگیرد، برگزار شود.وی افزود:  با برگزاری جایزه مصطفی این 
اتفاق رخ داد، در شــبکه های ملی، بین المللی و پایگاه های اطلاع رسانی 
معتبر بین المللی علمی افراد مشهور و معتبر که این جایزه را گرفته بودند 
و سایت های دانشگاه ها و مراکز علمی این افراد بازنشر داده شد، بنابراین 
تمام کشور به ویژه با حضور رییس جمهور کشورمان در جریان برگزاری این 
رویداد قرار گرفت.رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان با 
تاکید بر اهمیت نهادینه شدن سالن اجلاس، تصریح کرد : در نظر داشتیم تا 
این اتفاق با برگزاری یک اجلاس معتبر رخ دهد که این اقدام نیز انجام شد، 
این سالن در کشور ظرفیت بی نظیری دارد، پس از برگزاری جایزه مصطفی 
کانون توجه شرکت ها، دستگاه ها و نهاد های مختلف قرار گرفت که امیدوارم 
از ظرفیت این سالن برای برگزاری رویداد های بین المللی استفاده شود، 
همچنین باید برای بهره برداری آن پروتکل تعریف و درخواست ها مدیریت 
شود.وی با بیان اینکه حضور دانشــمندان جهان اسلام در شهر و کشور ما 

موجب شد تا واقعیت ها و اتفاقات جاری شهر نمایان شود، گفت: هر یک 
از این افراد در فضای پیرامون و شــبکه های ارتباطی خود یک شخصیت 
موثر هستند و می توانند بر موضوع فرهنگ، آداب، رسوم و شخصیت شهر 
اصفهان تبیین داشته و سفیر پیام های ملموس و ناملموس شهر باشند که 
این اتفاق رقم خورد.نباتی نژاد با بیان اینکه جامعه نخبگانی شهر اصفهان 
در روز های برگزاری رویداد با توجه به دسترسی که توانست پیدا کند، سعی 
کرد ارتباطات چهره به چهره با دانشمندان معتبر پیدا کند، خاطرنشان کرد: 
بخشی از جامعه از جمله دانش آموزان و دانشجویان الگو های در دسترسی 
را مشاهده کردند که در فضای الگوگیری مورد استفاده قرار می گیرد و به طور 

غیر مستقیم به رشد علمی شهر و کشور ما کمک شایانی می کند.
وی با اشاره به اینکه با استمرار رویداد های معتبر علمی و نهادسازی هایی که 
دبیرخانه آن در اصفهان باشد، پازل هایی تعریف می شود تا سایرین در آن 
بازی کنند، ادامه داد: برگزاری رویداد هایی که محوریت راهبری آن و نه تنها 
کل اجرا و میزبانی آن با اصفهان باشد، برای مرجعیت قرار گرفتن شهر موثر 
است.رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه 
اگر بخواهیم جایزه مصطفی برای شهر اصفهان اعتبار و افتخار همراه داشته 
باشد، باید به صورت بومی شده برگزار شود، تاکید کرد: جایزه بزرگ اصفهان 
که طرح واره آن توسط شورای اسلامی شهر ارائه شده است و بنیاد نخبگان، 
سازمان فرهنگی و شهرداری اصفهان در جریان آن قرار دارند باید به سرعت 

پیگیری شود تا اجلاس سالانه جایزه بزرگ اصفهان را داشته باشیم.

وی افزود: در آن رویداد تمام دنیا را بررســی کنیم، کسانی که از اصفهان در 

سایر نقاط دنیا حضور دارند و افتخار آفرینی کرده اند و برای اصفهان گامی 
در راستای توسعه محصولات علمی، فرهنگی و هنری برداشته اند که به هر 
جهت توسعه فرهنگی شهر ما را به ارمغان آورده و آوازه شهر را گسترده کرده 
است، شناسایی و معرفی شوند.علی فتاحی، معاون بنیاد نخبگان استان 
اصفهان با اشاره به دستاورد های جایزه مصطفی با توجه به میزبانی اصفهان، 
هم گفت: حدود ۲۲ برنامه مفصل برگزار شد که پیش زمینه علمی و فناورانه 

داشت و خروجی آن به شبکه سازی های کوچک و گسترده ای منجر شد.
وی با بیان اینکه حدود ۱۶ تفاهم نامه و هفت گرنت علمی و پژوهشــی در 
طول این مدت میان دانشگاه ها و مجموعه های پژوهشی و فناورانه که از 
سایر کشور ها حضور داشتند، منعقد شد، افزود: این اتفاق به این معناست 
که فعالیت های علمی مشــترک بین پژوهشــگران ایرانــی، اصفهانی و 
دانشگاه های جهان اسلام برقرار خواهد شد، البته ابعاد مالی آن ها ۱۵۰ هزار 
دلار است که عدد بالایی است و منجر به جذب سرمایه های خارج از کشور 
برای پژوهشگران ایرانی می شــود.معاون بنیاد نخبگان استان اصفهان با 
اشاره به اینکه در این گونه جوایز اعتباربخشی صورت می گیرد، ادامه داد: 
مشابه مسابقات فوتبال جام جهانی که تصویرسازی و اعتباربخشی خوبی 
برای کشــور ها دارد، به همین دلیل تلاش می کنند تا میزبان آن باشــند، 
اصفهان از قبل به عنوان یک شهر دارای اعتبار در فضای علمی جهان و جهان 
اسلام مطرح بود، اما در حال حاضر به واسطه برگزاری جایزه مصطفی به طور 
ویژه در دنیا مطرح شــد که با بسیاری از نتایج آن ســال های آینده مواجه 
می شویم.وی با بیان اینکه انعقاد و برگزاری تفاهم نامه ها ونشست های 
علمی منجر به ظرفیت سازی خواهد شد، تصریح کرد: بین دانشجویان و 
افراد دانشگاهی گفتمان سازی شکل می گیرد و با مشاهده ارزشمندی علم، 
دانشمندان و فناوران در کشور ظرفیت سازی انجام می شود؛ علم به واسطه 
بحث های مختلف در کشــور ما و در دنیا مورد غفلت قرار گرفته است، اما 
گفتمان سازی بار دیگر ارزشمندی علم، در اصفهان و کشور را محقق خواهد 
کرد.فتاحی با بیان اینکه به واســطه میزبانی اصفهان از جایزه مصطفی و 
حضور رییس جمهور و هیئــت وزیران در این شــهر، اتفاقات خوبی برای 
مجموعه ها و طرح های نیمه کاره رخ داد، خاطرنشان کرد: سالن اجلاس که 
از طرح های فاخر شهر اصفهان است، با مشکل مواجه شده بود، اما پس از 
برگزاری این رویداد در سالن، نهاد ریاست جمهوری به صورت ویژه و به عنوان 
نهاد بهره بردار از این سالن حمایت و بودجه های خوبی را برای تکمیل این 
طرح بزرگ ملی تزریق می کند که این اتفاق آورده بزرگی برای شهر اصفهان 
است.وی با اشاره به اینکه با حضور رییس جمهور و هیئت وزیران طرح های 
بزرگی در شرکت فولاد مبارکه و پالایش نفت اصفهان رقم خورد،  افزود: این 

طرح ها برای اصفهان مردم اصفهان آورده های ویژه خواهد داشت.
معاون بنیاد نخبگان استان اصفهان با اشــاره به برگزاری ۱۳۵ نشست در 
قالب تعامل اساتید دانشگاه، شرکت های فناور، دانش بنیان، دانشگاهیان 
و فناوران جهان اسلام و امضای تفاهم نامه های متعدد گفت: این اقدامات 
در افق های نزدیک قرارداد های مالی متعــدد، صادرات و واردات مختلف 
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مدیرعامل سازمان پارک های شهرداری اصفهان:

نیازبهنیروهایانسانیتوانمنددرعرصهفضایسبز
اصفهانداریم

خبر روز 

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان:

هماهنگیمدیرانستادیلازمهموفقیتحوزهارتباطاتاست
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان گفت: درحال حاضر روی میز اداره کل ارتباطات و امور 
بین الملل شهرداری اصفهان، موضوعات متعددی قرار گرفته که جز با هم افزایی، هماهنگی و هم اندیشی 
یکدیگر به موفقیت نخواهد رسید.سید علی معرک نژاد در نشســت هم اندیشی مسئولان امور ارتباطات 
مناطق ومعاونت های شهرداری اصفهان که در ســالن باغ غدیر برگزار شد، اظهار کرد: در بحث ارتباط میان 
مدیران ستادی حوزه ارتباطات و مسئولان امور ارتباطات مناطق پانزده گانه و معاونت های شهرداری اصفهان، 
باید یک ارتباط دوسویه برقرار شود.وی افزود: هم مدیران ستادی حوزه ارتباطات شهرداری اصفهان باید از 
آن چه که در کف میدان و سطح مناطق و محلات شهر اتفاق می افتد، خبردار باشند و هم این که مسئولان 
امور ارتباطات در مناطق و معاونت ها باید از آن چه که در ســتاد به عنوان سیاســت تعریف می شود، مطلع 
شوند.مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان تصریح کرد: بنابراین استمرار و تداوم جلسات 
مشترک میان مدیران ستادی حوزه ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان و مسئولان امور ارتباطات 
مناطق پانزده گانه و معاونت ها امری ضروری و لازم است.وی با اشاره به موضوع پرتال شهرداری اصفهان و 
بخش های مرتبط با مناطق ۱۵ گانه، گفت: پرتابل یکی از بسترهای پویایی است که مسئولان امور ارتباطات 
مناطق باید از این ظرفیت به نحو شایسته و مطلوب استفاده کنند.معرک نژاد ادامه داد: درحال حاضر روی 
میز اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان، موضوعات متعددی قرار گرفته که جز با هم افزایی، 
هماهنگی و هم اندیشــی یکدیگر به موفقیت نخواهد رســید.وی تاکید کرد: دور بودن مدیران ستادی و 
مســئولان امور ارتباطات مناطق پانزده گانه و معاونت ها از نظر تفکری، نسبت به یکدیگر امری شایسته 
نیست، ما زمانی به موفقیت دست پیدا خواهیم کرد که در عین ترافیک کاری و حجم زیاد فعالیت ها، همه 
باهم به صورت چابک و پویا عمل کنیم.مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان خاطرنشان 
کرد: هماهنگی و هم آهنگی بیش از پیش حوزه ارتباطات در شهرداری اصفهان امری لازم است. با گذشت 
دو سال از عمر مدیریت شهری دیگر ضعف ها، نواقص، کوتاهی ها و یا اطلاع نداشتن از امور و فعالیت ها در 
حوزه ارتباطات شهرداری اصفهان پذیرفته نیست، ید واحد شدن رمز موفقیت است.وی با اشاره به این که در 
پی رفع دغدغه مسئولان امور ارتباطات مناطق پانزده گانه و معاونت ها مبنی بر کمبود نیروی انسانی هستیم، 
گفت: ولی این امر زمان بر است و نباید به انتظار نشست.معرک نژاد تصریح کرد: در عرصه تولیدات تصویری 
و تلویزیونی، اقداماتی را در حوزه ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان آغاز کرده ایم، در این مسیر 
نیازمند شنیدن نقطه نظرات و پیشنهادات مسئولان امور ارتباطات مناطق پانزده گانه و معاونت ها هستیم.

به گزارش ایمنا، در این جلسه هم اندیشی، برخی از مسئولان امور ارتباطات مناطق ۱۵ گانه و معاونت ها به 
بیان نقطه نظرات، پیشنهادت و راهکارهای خود در مسیر ارتقای کمی و کیفی عملکردی در حوزه ارتباطات 

شهرداری پرداختند.
 

اجرایمانوردورمیزیبرایمدیریتبحرانبارشهای
پاییزیدراصفهان

مدیر مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداری اصفهان با اشــاره به آغاز فصل پاییز و بارش باران های 
پاییزی از دهه سوم مهرماه گفت: در این راستا جلسه ستاد مدیریت بحران این کلان شهر تشکیل و به منظور 
پاسخگویی درست و برخورداری از آمادگی لازم در زمان بحران مانور دور میزی و مباحثه ای در این جلسه 
انجام شد.احمدرضا کیانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به آغاز فصل پاییز و اعلام سازمان هواشناسی 
استان اصفهان مبنی بر بارش باران های پاییزی از دهه سوم مهرماه اظهار کرد: شهرداری این کلان شهر نسبت 
به آمادگی در مباحث پاسخ به بحران اقدامات بسیار خوبی انجام داده است.وی افزود: از جمله این اقدامات 
به روزآوری تجهیزات سخت افزاری، افزایش تعداد پمپ ها و ملزومات مورد نیاز خود نسبت به سال گذشته، 
برگزاری مانورهای عملیاتی برای آمادگی نیروی انسانی و سخت افزاری مورد نیاز در زمان بحران است.مدیر 
مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شهرداری اصفهان تصریح کرد: در این راستا مانور عملیاتی باغ فدک با 

حضور فرماندار و مدیرکل بحران استانداری این کلان شهر برای تست نیروهای انسانی برگزار شد.

بامسئولان 

مشوقهایجدید
جمعآوریپسماندهای
خشکدرنرمافزاراصپاک

عضو هیئت رییسه شورای اسلامی شهر اصفهان 
گفت: بررســی هایی که در رونــد جمع آوری 
پسماند خشک انجام شد، نشان داد که پاداش 
در نظر گرفته شــده در قبال تحویل پســماند 
برای شهروندان جذابیت ندارد، به همین دلیل 
از طریــق نرم افزار اصپــاک روش نوینی برای 
تشــویق شــهروندان به تحویل پسماندهای 
خشک در نظر گرفته شد.فرزانه کلاهدوزان در 
گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: هر انسانی 
در چرخه حیات خود تولید پسماند دارد و این 
پســماند اگر مدیریت شــود، نه تنها آسیب زا 
نیست، بلکه می تواند کمک رسان باشد.وی با 
بیان اینکه هدف این اســت که تولید پسماند 
کاهش پیدا کند و پسماندی که باقی می ماند، 
مدیریت شــود و به چرخه بازیابــی بازگردد، 
افزود: در حال حاضــر هدف اصلی جمع آوری 
پسماندهای خشک اســت که مدیریت این 
پسماند آســان تر است و ســریع تر به چرخه 
تبدیل بازمی گردد.عضو هیئت رییسه شورای 
اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: هنگامی که 
پسماند خشک درون پسماند تر ریخته شود، 
آسیب زا می شــود، بنابراین مدیریت پسماند 
خشــک در مبدأ یکی از اهداف مهم مدیریت 
شــهری در تمام دنیا و ایران، به ویژه اصفهان 
اســت که در حوزه پسماند همیشــه پیشرو 
بوده است.وی خاطرنشــان کرد: در اصفهان 
با اســتفاده از تکنیک های هوشمندسازی به 
تفکیک پسماند توجه شــده است، همچنین 
در اپلیکیشن »اصفهان من« که تمام اپ های 
خدمات مدیریت شــهری جمع آوری شــده 
است، قســمتی به نام اصپاک تعبیه شده که 
برای جمع آوری پســماند خشک کمک کننده 
است.کلاهدوزان با بیان اینکه با توجه به ارزش 
ریالی که پسماند خشــک دارد، همواره مورد 
توجه زباله گردها قرار داشت و پدیده اجتماعی 
زشتی را پدید آورده بود، گفت: از این رو مدیریت 
شهری طبق جلسات برگزار شده در کمیسیون 
حمل ونقل و خدمات شــهری بــه این نتیجه 
رسید که باید با استفاده از روش نوینی از طریق 

سیستم هوشمند جمع آوری شود.

بازدیداعضای
شورایشهرقماز
کارخانهپسماند
شهرداریاصفهان

تعدادی از اعضای شــورای شهر 
قم از کارخانه مدیریت پسماند 
شهرداری اصفهان بازدید کردند.

عکس خبر

گردشفیزیکیپروندههایشهرسازیاصفهانحذفخواهدشد
مدیر شهرسازی الکترونیک شهرداری اصفهان از برگزاری نشست هم اندیشی برای حذف گردش فیزیکی پرونده های شهرسازی در واحد طرح تفصیلی و نقشه برداری 
معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان خبر داد و گفت: امیدواریم با اقدامات انجام شده، شاهد افزایش سطح کیفی و کمی ارائه خدمات باشیم.امید علی اصغری 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: نشست هم اندیشی درباره حذف گردش فیزیکی پرونده های شهرسازی، بیست وپنجم مهرماه سال جاری برای واحدهای مرتبط در 
اداره کل توسعه شهری و منطقه ای »واحد طرح تفصیلی و نقشه برداری« در محل معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان برگزار شد.وی با بیان اینکه این جلسه 
با حضور نمایندگان حوزه اداره کل توسعه شهری، مدیریت کل نظارت بر ضوابط شهری و مدیریت طرح تفصیلی و شهرسازی الکترونیک برگزار شد، افزود: در این جلسه 
موضوعات مرتبط با حذف کارت گذربندی، گزارش نقشه برداری و دسترسی های ایجاد شده، مطرح شد و مسائل به طور کلی مورد بررسی قرار گرفت و موضوعات، دغدغه ها، 
پیشنهادها و انتقادات هر دو حوزه مطرح شد.مدیر شهرسازی الکترونیک شهرداری اصفهان با بیان اینکه با توجه به برنامه زمان بندی، تسری فرآیند )حذف گردش فیزیکی 
پرونده( در سامانه اصنو در ۱۲ منطقه شهرداری این کلان شهر صورت گرفته است، تصریح کرد: به زودی جلسه آموزشی و هم اندیشی پیرامون اقدامات صورت گرفته برای تمام 
کارشناسان حوزه اداره کل توسعه شهری و منطقه ای و کاربران طرح تفصیلی و نقشه برداران مناطق پانزده گانه برگزار خواهد شد.وی ادامه داد: در این راستا فایل راهنمایی 
مناسب و گام به گام در تابلوی اعلانات سامانه »اصنو« درج شده و در اختیار کاربران قرار گرفته است تا کاربران مذکور بتوانند به بهترین نحو اقدامات مورد انتظار را انجام دهند.

مدیرعامل ســازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهان گفت: در مجموعه فضای ســبز با نیروهایی 
مواجه هستیم که بر اثر حجم زیاد کار و نامناسب بودن 
شرایط محیط کار و مشــکلات ناشی از خشکسالی، 
به فرسودگی شــغلی مواجه هســتیم، اما به دلیل 
اینکه قانون اجازه اســتخدام نمی دهد، نمی توانیم 
نیروهای جایگزین داشته باشیم.مجید عرفان منش 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، در نخســتین همایش 
ملی راهبردهای توســعه فضای ســبز در شهرهای 
حاشــیه کویر، اظهار کرد: در طرح هــای تفصیلی به 
حداقل های زیست محیطی که مهم ترین آن فضای 
سبز اســت توجه نمی شود.وی با اشــاره به اینکه در 

کشــور اولویت بندی های فضای سبز به این موضوع 
بازگردانده نشده است، افزود: اراضی که در شهرها برای 
کاربری ها لحاظ شده است، به طور کامل تخصیص 
پیدا نمی کند.مدیرعامل ســازمان پارک ها و فضای 
سبز شهرداری اصفهان با بیان اینکه در مواردی شاهد 
نقض قوانین هستیم، تصریح کرد: در مواردی قانون 
اجازه تفکیک باغ ها را به شهرســازی می دهد، اما به 
پارک ها نمی دهد که این موضوع موجب می شود تا 
این ســازمان در مقابل مردم قرار گیرد.وی با اشاره 
به اینکه در حوزه نیروی انســانی با مشکلاتی مواجه 
هســتیم، گفت: در مجموعه فضای سبز با نیروهایی 
مواجه هستیم که بر اثر حجم زیاد کار و نامناسب بودن 

شرایط محیط کار و مشــکلات ناشی از خشکسالی، 
به فرسودگی شغلی مواجه هستیم، اما به دلیل اینکه 
قانون اجازه استخدام نمی دهد، نمی توانیم نیروهای 
جایگزین داشته باشــیم.عرفان منش با بیان اینکه 
موضوع فضای سبز موضوع پدافند غیرعامل است، 
تاکید کرد: کشــور هیچ اقدامی در حــوزه تکنولوژی 
فضای سبز نکرده اســت.وی با اشاره به اینکه ارتفاع 
مناسب فضای ســبز در شهرها هشــت متر است، 
خاطرنشان کرد: نبود تجهیزات مناسب موجب شده 
است تا ارتفاع سطح فضای سبز در شهرها زیاد باشد.

عکس: ایمنا
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فرمانده قرارگاه حضرت سیدالشهدا)ع( 
اصفهان:

اسراییل قصد نسل کشی دارد
فرمانده قرارگاه حضرت سیدالشــهدا)ع( اصفهان گفت: اسراییل به دنبال نسل کشی 
فلســطینی ها و محو فلســطین اســت، اما شک نداشــته باشید که ســرانجام این 

صهیونیست ها خواهند بود که نابود خواهند شد و از روی نقشه جهان محو می شوند.
سردار جواد اســتکی در گفت وگو با ایســنا درباره جنایت صهیونیست ها در هدف قرار 
دادن بیمارســتان »المعمدانی« در غزه که منجر به کشته شدن صدها فلسطینی شد، 
اظهار کرد: جنایت بزرگ دیشب صهیونیســت ها ثابت کرد که این رژیم ضد بشری به 
هیچ اصول اخلاقی پایبند نیست. این جنایات از روی استیصال رژیم جعلی اسراییل 
است، چراکه در میدان جنگ از رزمندگان فلســطینی شکست خوردند و برای جبران 

این شکست خفت بار دست به کشتار بی رحمانه زنان، کودکان و بیماران می زنند.
وی افزود: جنایت صهیونیست ها در بمباران بیمارستانی در غزه در جهان بی سابقه است 
به طوری که در طول جنگ های جهانی اول و دوم هم هیچ بیمارستانی مورد هدف قرار 
نگرفت. اســراییل به دنبال نسل کشی فلســطینی ها و محو فلسطین است، اما شک 
نداشته باشید که سرانجام این صهیونیســت ها خواهند بود که نابود خواهند شد و از 

روی نقشه جهان محو می شوند.
فرمانده قرارگاه حضرت سیدالشهدا)ع( اصفهان، گفت: سفر جو بایدن به اسراییل برای 
دادن تنفس مصنوعی به سران این رژیم اســت تا مبادا از ترس میدان جنگ را خالی 
کنند. صهیونیســت ها قدرت جنگیدن ندارند و اگر وارد غزه شوند با رشادت رزمندگان 
فلسطینی مواجه خواهند شد و غزه به گورستان دشمن صهیونیستی تبدیل می شود.

استکی با بیان اینکه پاســخ مقاومت اســلامی به این جنایت بزدلانه کوبنده خواهد 
بود، تصریح کرد: مقاومت تنها به فلســطین منحصر نیست و در بسیاری از کشورهای 
آزاده روحیه مقاومت وجود دارد و از نظر معنوی پشــتیبان فلسطین هستند. بیشتر 
کشورهای جهان این جنایت صهیونیست ها را محکوم کرده اند و این رژیم هیچ حامی 
ندارد و منزوی شده است. اسراییل در روز 7 اکتبر شکست نظامی سختی از نیروهای 
حماس و جهاد اسلامی خورد و اکنون تصور می کند با کشتار مردم عادی می تواند این 

شکست را جبران کند در حالی که این شکست جبران شدنی نیست.
وی ادامه داد: فلسطین و جبهه مقاومت جانانه ایســتاده اند و صهیونیست ها در آخر 
شکســت را قبول خواهند کرد. نخست وزیر رژیم صهیونیســتی در اظهاراتی مضحک 
گفته بود »این جنگ تمدن علیه وحشی گری است«، اما در پاسخ او باید گفت این چه 
تمدنی است که بیمارســتان را بمباران می کند؟ پس وحشی، صهیونیست ها هستند 

و متمدن کسانی هستند که به دنبال باز پس گیری سرزمین مادری خود هستند.

 نصف جهان، آکنده از حزنِ غزه

آه؛ شبیخون اندوه است باز دگر بار؛ در میان خس و خاشاک پلیدی های دوران، این قامت انسان 
است که می شکند، آنچنان که مرزهای جغرافیا را یارای بی تفاوتی نیست، اینجا در قلبِ نصف جهان 
غم غزه به روی شانه آدم ها عجیب سنگینی می کند، از بیانیه تا اجتماع، همه چیز بهانه است تا شاید 

بتوان بر تار و پود انسانیت که دیر زمانیست دریده شده، اندکی مرهم نهاد.
از نخستین دقایق اعلام حملات و جنایت های ددمنشانه رژیم صهیونیستی در بمباران بیمارستان 
»المعمدانی« غزه، مردمــان مهرپرور نصف جهان به هر بهانه همــدردی خود را با داغدیدگان این 
حادثه تراژیک با انتشار پست های مختلف در شبکه های مجازی، صدور بیانیه از سوی شخصیت 

های برجسته سیاسی و اجتماعی و برگزاری راهپیمایی و اجتماع به نمایش گذاشتند.
مردم اصفهان چه در آن جمعه ای که ایران یکپارچه فلســطین شد و هلهله آزادیخواهی در سراسر 
جهان در حمایت از عملیات »طوفان الاقصی« پیچید تا چند روز گذشــته که با کوله باری از اندوه و 
همدردی در میدان امام حســین)ع( این دیار گرد هم آمدند تا غزه تنها نباشد، قاب ماندگاری از 

نوعدوستی و آزادگی را ثبت کردند.
در اجتماع باشکوه روز چهارشنبه، فریاد »غزه شده کربلا« از جان های گداخته مردم اصفهان تا نوار 
غزه پر کشید. مردم با حضور در میدان پرآوازه شهرشان که نشــان از آزادگی نیز دارد، جنایت های 
رژیم صهیونیستی را محکوم و از نسل کشی و کشتار کودکان، زنان و مردم بی دفاع غزه اعلام انزجار 

کردند.تصاویر دلخراش بمباران اخیر غزه که این روزها در فضاهای مجازی استان منتشر می شود، 
قاب جانکاهی است که تا مدت ها از یادها نخواهد رفت.

همزمان با کنش همدلانه اصفهانی ها در حمایت از مردم مظلوم غــزه و محکومیت جنایات رژیم 
غاصب صهیونیستی، کلاس های درس دانشجویان مراکز جامع علمی کاربردی در شهر اصفهان نیز 
تعطیل شد. بسیاری از مسئولان نهادهای دولتی و شــخصیت های مشهور این خطه نیز از ابتدای 

مخابره این حادثه دلخراش با صدور بیانیه ارتکاب این جنایت را محکوم کردند.
در بخشی از بیانیه ســپاه صاحب الزمان)عج( اصفهان آمده است: هدف قرار دادن بیمارستان ها، 
دانشگاه ها و مناطق مسکونی از راه دور با توپخانه و جنگنده ها و بمب های غیرمتعارف و ممنوعه و 
قطع آب و برق مردم غزه در سکوت مرگ آلود مجامع بین المللی و نهادهای حقوق بشری، نه تنها 
نمی تواند تصویر واقعی رژیم ضعیف و آسیب پذیر صهیونیســتی را پنهان کند، بلکه بیش از پیش 

عجز و ناتوانی او از رویارویی مستقیم با نیروهای مقاومت را  نمایان کرده است.
آیت ا... حســین مظاهری از مراجع تقلید در اصفهان نیز با صدور پیام تسلیت،جنایت بی شرمانه 
رژیم صهیونیستی در حمله ددمنشانه به بیمارســتان غزه که در نتیجه آن صدها کودک، زن و مرد 
مظلوم، بیمار، بی پناه و بی دفاع به شهادت رسیدند را نشانه اعلام مرگِ انسانیت و وجدان اخلاقی 

بشر دانست.
اسقف سیپان کاشجیان، پیشوای ارامنه اصفهان هم در بیانیه ای انسانیت را در اسارت صهیونیسم 
جهانی دانســت و گفت: در حالی که در همه ادیان الهی بر حرمت حمله بــه غیرنظامیان و زنان و 
کودکان سفارش شده و قوانین بین المللی نیز بر حفاظت از بیمارستان ها تاکید کرده، دوباره نظاره گر 

کشتار بیماران، کادر درمانی و آوارگان پناه  گرفته در بیمارستان مسیحی المعمدانی غزه بودیم.
همزمان با مرکز اســتان، اجتماع مردم شهرســتان های اصفهان نیز در حمایت از غزه برگزار شد. 
بسیاری از مسئولان محلی نیز در شهرهای منطقه با صدور بیانیه، این جنایت سفاکان صهیونیست 

را محکوم کردند.
در این میان، رسانه ها و خبرنگاران استان نیز هر یک از دریچه نگاه خود، شکوه همدلانه مردم این 

دیار را بازتاب می دهند.
به گزارش ایرنا؛ با بمباران وحشــیانه بیمارســتان غزه و به خاک و خون کشیده شدن مجروحان 
بستری و مردم پناه برده به این مکان، بار دیگر قساوت صهیونیسم به نمایش درآمد. اشغالگران 
صهیونیســت در اقدام جنایتکارانه خود در این بیمارســتان، بیش از 300 فلسطینی را به شهادت 

رساندند و یک هزار و 500 نفر را زخمی کردند.
خروش مردم در انزجار از مســببان رخدادهای اخیر غزه به تعبیر وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی، 

فضای رسانه ای را به نفع جریان مقاومت تغییر داده است.
به تازگی نیز نشســت فوق العاده کمیته اجرایی سازمان همکاری اســلامی برای تداوم اقدامات 
دیپلماتیک ایران در راستای توقف جنایات گسترده و نسل کشی رژیم صهیونسیتی نسبت به مردم 

بی دفاع غزه در جده برگزار شده است.
اقدام وحشیانه رژیم صهیونیستی با محکومیت گسترده کشورهای مختلف جهان خاصه کشورهای 
اســلامی مواجه شــده اما دولت های غربی در تداوم حمایت تمام قد خــود از تل آویو، به صدور 

بیانیه های انفعالی اکتفا کرده اند.  

مدیر مخابرات منطقه اصفهان :

حملات اسراییل نشان درماندگی و سراسیمگی رژیم غاصب است

مدیر مخابرات منطقه اصفهان گفت: حملات اســراییل نشان درماندگی و سراســیمگی رژیم غاصب است.اســماعیل قربانی، مدیر مخابرات منطقه 
اصفهان در محکومیت جنایت ددمنشانه رژیم جعلی صهیونیستی پیام تسلیت صادرکرد.در متن پیام قربانی آمده است: »بسم ا... القاصم الجبارین

امام خمینی ) رحمه ا... علیه(:اسراییل باید از صحنه روزگار محو شود.بار دیگر رژیم جعلی و کودک کش صهیونیست، سفاکانه و بر خلاف تمام مقررات 

بین المللی در مقابل چشمان خواب رفته مدعیان دروغین حقوق بشر با بمباران بیمارستان المعمدانی غزه و کشتار دسته جمعی پناهجویان و بیماران 
که بیشتر آنان زنان و کودکان مظلوم بودند بیش از پیش درنده خویی خود را بر جهانیان آشکار ساخت.

به فرموده رهبر معظم انقلاب حضرت آیت ا... العظمی الامام خامنه ای )مدظله العالی(: آنچه که جلوی چشــم همه  دنیاست جنایت نسل کشی رژیم 
غاصب است…دولت غاصب رژیم صهیونیستی امروز قطعا باید محاکمه بشود.

مخابرات منطقه اصفهان همراه و هم صدا با ملت ایران اسلامی و همه مسلمانان جهان، جنایات ددمنشانه رژیم اشغالگر قدس را قویا محکوم می کند.
بی شک این حملات نشان درماندگی و سراسیمگی رژیم غاصب است. سنت الهی بر این جاری شده که ســتمگران در اواخر دوران ننگ آلود خود به 

دست خویش، سرنوشت محتوم فنا و زوال خود را نزدیکتر کنند.
ـهُ مَنْ یَنصُرُهُ إِنَّ ا... لَقَوِیٌّ عَزِیزٌ« وَلَیَنصُرَنَّ اللَّ
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